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MEMO 
Anthony M. Goldstein, Esq. (Nevada Bar #7721) 
LAW OFFICES OF ANTHONY M. GOLDSTEIN 
2421 Tech Center Court 
Suite 100 
Las Vegas, Nevada 89128 
Phone: (702) 796-1114 
Fax:   (702) 796-1115 
ATTORNEY FOR DEFENDANT 
 

 
 
 

DISTRICT COURT 
 

CLARK COUNTY, NEVADA 
 
 
 
 

STATE OF NEVADA, 

  Plaintiff, 

 

vs. 

 
 
APRIL PARKS, 
  
          Defendant. 

) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 

  
Case  #:      C-17-321808-1    
  
Dept.  :           X       
 
 
 
DEFENDANT APRIL PARKS’S 
SENTENCING MEMORANDUM 
  
 
 
Date of Hearing: _  1/4/19   _ 
 
Time of Hearing:  9:00am    

 
 

 

DEFENDANT APRIL PARKS’S SENTENCING MEMORANDUM 

/// 

/// 

/// 

 

Case Number: C-17-321808-1

Electronically Filed
1/2/2019 12:43 PM
Steven D. Grierson
CLERK OF THE COURTCLERK KKKKKKKK OF THE COUUUURTRTRTRTRTRTTTTTTTRRRRRR
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Anthony M. Goldstein, Esq., court-appointed counsel for 

indigent Defendant APRIL PARKS, respectfully submits this 

Sentencing Memorandum in and for the sentencing hearing that is 

currently scheduled for January 4th, 2019.   

  

 

      LAW OFFICES OF ANTHONY M. GOLDSTEIN 

 

Dated: January 2, 2019    By: /s/ Anthony M. Goldstein    
Anthony M. Goldstein, Esq.  
Nevada Bar #7721 
2421 Tech Center Court 
Suite 100 
Las Vegas, Nevada 89128 
Phone: (702) 796-1114   
Fax:   (702) 796-1115 
ATTORNEY FOR DEFENDANT 
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I. Introduction 
 

 
Upon a cursory review of the Indictment and of the 

Declaration of Arrest/Warrant, immediate condemnation of April 

Parks seems both appropriate and easy.  However, once one 

actually delves into the totality of the circumstances and 

investigate the allegations beyond a media-friendly superficial 

level, we arrive at an entirely different conclusion as to her 

true role in the malfeasance.   

The State charged this case on the premise that April was a 

criminal mastermind who orchestrated an elaborate racket to 

financially exploit vulnerable members of the community.  From 

the outset, please allow clarification of one matter: not one of 

the almost 300 charges that the State levied against April 

involves any sort of physical abuse - or even negligent 

treatment - towards any of the named victims.  At no point did 

the State even accuse April, either personally or via her 

alleged criminal racket, of committing even one instance of 

physical abuse against any of the wards.  Nor does the State 

allege that April deprived any ward of any service or medical 

treatment whatsoever.   

The vast plurality of charges against April involve the 

allegation of exploitation.  The Nevada Supreme Court defines 

“exploitation” as, 
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[A]ny act taken by a person who has the trust and 
confidence of an older person or any use of the power of 
attorney or guardianship of an older person to obtain 
control, through deception, intimidation or undue 
influence, over the older person's money, assets or 
property with the intention of permanently depriving the 
older person of the ownership, use, benefit or 
possession of his money, assets or property. As used in 
this subsection, "undue influence" does not include the 
normal influence that one member of a family has over 
another.” 
 
-Vallery v. State, 118 Nev. 357, 46 P.3d 66 (Nev., 2002), 
citing NRS 200.5092(2).  Emphasis Added. 

 

  

Accordingly, the “exploitation” referenced throughout this 

case is exclusively of the financial variety and the State must 

agree that none of the wards was physically abused – whether 

directly or negligently – at any point.  

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 
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A. The Premise of the State’s Case 

 

The State synopsized the nature of April’s alleged 

misconduct in its, “Ex Parte Motion on Bail”:  

 

 
 
 -State’s “Ex Parte Motion on Bail”, filed on March 8th, 

2017, Page 2. Emphasis Added. 
 

 

The State’s proactive bail motion - filed on the same date 

as the Indictment and prior to the Court’s appointing counsel 

for April – claims that April’s company had the goal of, 

“maximizing their [sic] profits”.  In a situation where the 

primary goal is to maximize profits, the first order of forensic 

accounting is to follow the money. 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 
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1.  State of Nevada’s Investigation Into April’s Finances 

 
Investigator Jaclyn O’Malley of the Nevada Attorney 

General’s Office served as the State’s primary investigator in 

this case.  She personally spent approximately eighteen months 

working the case prior to the Grand Jury proceedings. State’s 

Return to Writ in companion case C-18-329886-2, Page 3, Lines 

10-11). 

In the, “Declaration of Arrest/Warrant” that Investigator 

O’Malley prepared for the present case, she stated as follows: 

 

 

-Declaration of Arrest/Warrant, Officer Jaclyn O’Malley, 
Page 10. 
 

So Investigator O’Malley and her team conducted a massive 

and thorough forensic investigation of tens of thousands of hard 

documents, thousands of digital files and analyzed all of 

April’s personal and work computers, tablets and phones.  The 

crew found no Ferraris, no mansions, no records of gambling, no 

evidence of substance abuse issues and no secret off-shore banks 

accounts.   
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In fact, at the time the State portrays April as a greedy, 

profiteering crime boss, April drove a 2009 Pontiac (Declaration 

of Arrest/Warrant, Officer Jaclyn O’Malley, Page 2, Paragraph 5) 

and rented a modest 1,374 square foot house in Boulder City for 

herself and her family.1   

Unable to locate the proceeds of this alleged criminal 

racket, Investigator O’Malley offered the following solution to 

where the alleged riches went: 

 
 

 

-Declaration of Arrest/Warrant, Officer Jaclyn O’Malley, 
Page 12. 

  

 
So Investigator O’Malley apparently concluded that April 

was, “fraudulently billing” certain wards in order to make up 

for payments that she was not able to collect from other, 

indigent wards.  Please note that even if Investigator O’Malley 

were correct, the defense is not claiming that April was some 

sort of Robin Hood.  However, at worst, her motivation, as 

Officer O’Malley seemingly concluded, was merely to sustain her 

business and not to personally enrich herself.  

/// 

                         
1 According to a leading real property valuation and sales website 
www.zillow.com, this current market value of this house is $303,000.00.  
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2. April’s Bankruptcy in Pennsylvania   

 

After media coverage of her situation took its toll on 

April and her young children, she and her husband (co-defendant 

Gary Taylor) moved from Boulder City to her husband’s native 

Pennsylvania.  Shortly thereafter, they jointly filed for 

bankruptcy in the Eastern District of Pennsylvania.  Regarding 

April and Gary’s bankruptcy petition, the State argued to this 

Court as follows: 

 

 

-State’s “Ex Parte Motion on Bail”, filed on March 8th, 
2017, Page 7.  Emphasis Added.   

 

11 U.S. Code § 704 sets forth the duties of the Trustee in 

a bankruptcy action.  This statute mandates that, 

 (a)The trustee shall — 

 (4) investigate the financial affairs of the debtor 
 

/// 

/// 

/// 
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So despite the State’s brazen claims that April’s petition 

included, “lies and misrepresentations about residency, income 

and other important factors”, please note that neither the 

Federal Bankruptcy Court Trustee, the United States Attorney, 

nor the State of Pennsylvania ever sought court sanctions - let 

alone brought criminal charges - against April for perjury or 

perpetrating any type of fraud in her Petition.  

 

Accordingly, assuming Officer O’Malley and the Federal 

Bankruptcy Trustee for the Eastern District of Pennsylvania did 

their jobs, there is simply no evidence that April profiteered 

from any of her allegedly illicit business practices.  This 

contradicts the State’s aforementioned audacious claims.   

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

///   
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II. Background of April Parks and A Private Professional 

Guardianship, LLC 
 

 

After working for several years under prominent 

guardianship attorneys in Clark County, April established, “A 

Private Professional Guardian, LLC” (“APPG”) on May 23rd, 2011.  

As stated previously herein, Investigator O’Malley spent 

approximately eighteen months preparing the case against April 

and the co-defendants for the Grand Jury’s consideration.  Ms. 

O’Malley testified under oath as follows regarding the 

qualifications and professional reputation of PARKS: 

 
 

  
 
-Reporter’s Transcript of Proceedings, Testimony of Jaclyn 
O’Malley, Volume 1, Page 84.  
 

 
/// 

/// 

/// 
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Aside from April, the only other licensed guardian at APPG 

was co-defendant Mark Simmons.  According to Investigator 

O’Malley, 

 

 
 
-State’s, “Ex Parte Motion on Bail”, filed on March 7th, 
2017, Page 9. 

 
 

During the Grand Jury proceedings, the State asked former 

APPG employees Heidi Kramer and Anjelica Sanchez about April and 

Mark’s respective roles within APPG: 

 

 
 

 
 
 

-Testimony of Heidi Kramer, Reporter’s Transcript of 
Proceedings, Volume 7-B, Pages 31-32. 

 
/// 

/// 

/// 

/// 

/// 
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-Testimony of Anjelica Sanchez, Reporter’s Transcript of 
Proceedings, Volume 7-A, Pages 9-10. 

 

/// 

/// 

/// 

/// 
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Based on the combined testimony of Ms. Sanchez and Ms. 

Kramer, it appears that Mark Simmons primarily handled in-office 

matters such as billing at APPG (hence Ms. Sanchez labeled him, 

“Air Traffic Controller”) and April was out in the field. 

 With all due respect to Investigator O’Malley, she 

misinterpreted significant portions of the evidence she 

collected and improperly repurposed it to cast April in an 

inaccurate and negative manner.  A clear example is Investigator 

O’Malley’s rendition of an event whereby April threatened to 

refer a care facility’s staff member for prosecution:  

 

 

-Declaration of Arrest/Warrant, Investigator Jaclyn 
O’Malley, Page 34. 

 
 

The facts of this situation are not in dispute - this comes 

down to a simple matter of interpretation of those facts.  April 

learned that a staff member of a facility which housed one of 

her wards was wrongfully exploiting said ward.  Upon learning of 

the mistreatment, April stormed into the facility - on a 

Saturday - and telephonically reprimanded the staff member for 

the egregious conduct against her ward.   
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April also unequivocally threatened to notify prosecutors 

if the offending staff member or treatment facility executive 

failed to provide her with an adequate explanation of the 

situation.  Despite Investigator O’Malley’s apparently utilizing 

this event to portray April as a violent, aggressive person, it 

actually shows how passionate April was about protecting her 

wards.  That was not April’s being a mean-spirited bully as 

Investigator O’Malley conveyed – that was April’s doing her job. 

 

April was certainly the face of APPG and unfortunately, 

both the State and the media have vilified her accordingly.  

However, the above analysis of the corporate structure of APPG 

and the respective roles of the primary parties reveals that 

April was not even in charge of APPG’s billing.  Clearly, as 

Managing Member of the LLC, she failed in her duties to duly 

supervise the day-to-day billing practices of her many employees 

and especially APPG’s billing guru: Mark Simmons.  

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 
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A. The Search Warrant on APPG at April’s Home   
 

On September 21st, 2015, LVMPD officers executed a search 

warrant at the residence of April Parks at 663 Otono Drive in 

Boulder City.2  April immediately and fully cooperated with the 

executing officers: 

 

 
  

-Transcript of Interview with Det. Todd Hendrix, Search 
Warrant,  Page 1, Event #20150818-2043.a 
 

 
 

After welcoming officers into her home, she then chose to 

participate in a lengthy interview with multiple LVMPD officers 

without her attorney, Keith Brower, Esq.’s, involvement: 

 

  

-Transcript of Interview with Det. Todd Hendrix, Search 
Warrant, Page 17, Event #20150818-2043. 

 
/// 
 
/// 

                         
2 In addition, please note that approximately 30 minutes after LVMPD Officers 
arrived at April’s residence, members of the local media arrived at the 
scene.  Since obviously April was unaware of the imminent search, she could 
not have notified the media.  This trend of someone other than April’s 
inviting media to participate in the case has continued for years, including  
as recently as the hearing on November 5th, 2018, when the co-defendants 
entered their pleas herein.    
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So unlike the aforementioned Ms. Sanchez and Ms. Kramer, 

who each retained separate private attorneys to advise them 

prior to testifying at the Grand Jury, April chose to speak 

freely with officers on her own and at great length. 

 
/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 
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III. Letters of Support 

 

  Attached as Exhibit 1, please find letters of support 

from: 

 

1. Carly Parks (April’s Daughter) 

2. Cody Parks (April’s Son) 

3. Tommy Parks (April’s Son) 

4. Ilene Gordon (April’s Mother) 

5. Deborah Fenimore-Herdman (April’s Friend) 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 

/// 
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CONCLUSION 

 

  

Upon researching and ultimately understanding the inner-

workings of, “A Private Professional Guardian, LLC”, one could 

arrive at many conclusions regarding April Parks and her role in 

the egregious misconduct alleged.  Initially, she was the only 

licensed Guardian at APPG and therefore personally answerable – 

even liable - for the approximately 100 wards that were on 

APPG’s roster at any given time.   

In addition to her duties as a Guardian, she shouldered the 

burden of single-handedly running a complex, ever-expanding 

business and supervising staff members who traveled all over 

Clark County to serve APPG’s wards.  As the number of wards 

increased, so did APPG’s staff and of course, April’s resultant 

administrative responsibilities at APPG skyrocketed as well.   

Once Mark Simmons became a licensed Guardian, April 

delegated significant responsibilities to him.  The most 

significant of these responsibilities - and that which the 

Indictment primarily charges the defendants - involves billing. 

According to former employees Anjelica Sanchez and Heidi Kramer, 

Simmons was in charge of supervising the billing process at 

APPG. 

/// 
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Of course, as the founder, owner and Managing Member of 

APPG, April was certainly, “at the wheel” when the billing 

issues took place.  They happened while she was in charge.  

However, to send her to prison for a minimum of 64 months that 

P&P recommends – let alone the higher bottom number that the 

State is certain to ask for at sentencing – wrongfully punishes 

April for the actions of others.  

April failed to duly supervise her underlings.  April 

delegated critical responsibilities at APPG to certain people 

who took advantage of said failure to supervise.  Even 

understanding that April entered her pleas herein pursuant to 

Alford, April perhaps either turned a blind eye to the 

malfeasance at APPG or possibly occasionally succumbed to the 

ease of defrauding the guardianship system.  In doing so, April 

utterly failed her wards.   

However, April did not, as the State alleges, operate a 

criminal enterprise with the intention of profiteering off the 

vulnerable members of our community.  Financial issues aside, it 

is indisputable that April always ensured that the health, 

safety and welfare of her wards would never be in jeopardy under 

her watch.   

/// 

/// 
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April still vigorously disputes that she perpetrated all of 

the approximately 300 crimes with which the State charged her in 

both of her pending cases.  Further, as the State will certainly 

point out at sentencing, technically she never even admitted 

that she committed the specific crimes for which the Court will 

sentence her on January 4th, 2019.   

However, prior to her incarceration in the present matter 

on April 4th, 2017, April had never spent one day in custody in 

her entire life.  Now, after spending approximately 21 months in 

the Clark County Detention Center, she knows that she did wrong.  

She knows that she failed those whom she swore to protect.  

However, she also knows that when she was doing right, she truly 

helped countless destitute wards endure their struggle and/or 

end their lives with dignity and comfort.   

  
April will reserve a specific sentencing recommendation for 

the time of sentencing.   

      LAW OFFICES OF ANTHONY M. GOLDSTEIN 

 

Dated: January 2, 2019    By: /s/ Anthony M. Goldstein    
Anthony M. Goldstein, Esq.  
Nevada Bar #7721 
2421 Tech Center Court 
Suite 100 
Las Vegas, Nevada 89128 
Phone: (702) 796-1114   
Fax:   (702) 796-1115 
ATTORNEY FOR DEFENDANT 
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2421 Tech Center Court           Phone: (702) 796-1114 
Suite 100                                                                                                                                Fax:       (702) 796-1115 
Las Vegas, Nevada 89128                                                                                                    

  

 
August 29, 2020 

 
 
Ms. April Parks (NDOC #121045) 
Florence McClure Women's Correctional Center 
4370 Smiley Road 
Las Vegas, Nevada 89115-1808    Sent Via First Class Mail 
 
 
Dear April: 

I received your letter, which was postmarked on January 24th, 2019.  In the letter, 

you asked about filing a motion to modify the sentence that Judge Jones imposed.  In 

this letter, I’d like to clarify what we talked about when I visited you after the sentencing 

hearing. 

During that visit, I told you that in my opinion, the only potentially legitimate 

option so far as trying to obtain relief from your sentence is via a Petition for Writ of 

Habeas Corpus (Post-Conviction).  I enclosed a copy of NRS 34.720-730 for your 

reference.  These sections address the timelines and procedures for filing this type of 

petition.   

So far as counsel for the petition, you would have to file a motion with the Court 

to request post-conviction counsel.  In that petition, you would assert any matters 

whatsoever, including any issues at the actual sentencing hearing and also any gripes 

that you may have about my representation of you throughout the case.  From day 1 and 

up to and including when I visited you after sentencing, you expressed your satisfaction 

with my efforts.  However, as I told you during said visit, though I believe that I did 

effective work as your attorney, defendants commonly typically include a claim of 

ineffective assistance of counsel against their attorney. 

Please review the enclosed statutes and then feel free to write with any 

additional questions.   

 
 
Very truly yours, 
Anthony M. Goldstein 
Anthony M. Goldstein, Esq. 
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DISTRICT COURT 

CLARK COUNTY, NEVADA 
 
 
STATE OF NEVADA, 
 
                    Plaintiff, 
 
vs. 
 
APRIL PARKS, 
 
                    Defendant. 

) 
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) 
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) 
) 
) 
) 
) 
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BEFORE THE HONORABLE TIERRA JONES, DISTRICT COURT JUDGE 

FRIDAY, JANUARY 4, 2019 
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For the Plaintiff: DANIEL WESTMEYER, ESQ. 
JAY RAMAN, ESQ. 
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For Defendant Gary Neal 
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MARISSA BORDER, ESQ. 
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Las Vegas, Nevada, Friday, January 4, 2019 

 

[Case called at 9:23 a.m.] 

THE COURT:  Okay.  We are going to go on the record in           

C-321808-1, State of Nevada v. April Parks, State of Nevada v. Mark 

Simmons, and State of Nevada v. Gary Neal. 

This is the date and time set for sentencing.  Are all parties 

prepared to go forward? 

MR. WESTMEYER:  Yes, Judge. 

THE COURT:  Okay.  Ms. Parks is present in custody being 

assisted by Mr. Goldstein.  We have Mr. Simmons, who's being 

represented by Ms. Border and Ms. Wynn.  We have Mr. Gary Neal being 

represented by Ms. Waldo.  We have the State represented by Mr. 

Raman, as well as Mr. Westmeyer from the Attorney General's Office. 

MR. WESTMEYER:  Judge, two things.  Number one, could 

we approach with Ms. Waldo; and, number two, I think we can handle 

Mr.  Terry's for that much time. 

THE COURT:  Correct.  Okay.  Can you approach with Ms. 

Waldo?   

MR. WESTMEYER:  Yes. 

THE COURT:  Yes. 

[Sidebar begins at 9:14 a.m.] 

MR. WESTMEYER:  I failed to mention this earlier, but the 

conversation we had previous about her concerns, we don't need to 

argue Taylor out of order at this point. 
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THE COURT:  Okay. 

UNIDENTIFIED FEMALE SPEAKER:  Right. 

THE COURT:  Okay.   

MS. WALDO:  And I thought I made that clear. 

THE COURT:  Okay.  So we'll just --   

MS. WALDO:  But based on your -- 

THE COURT:  And you guys can -- I'll give you your right to 

argue.  You guys will go first.  You can argue in whatever order you 

choose.  You guys can argue in whatever order you choose.  If you want 

to go Defendant 1, 2, 3, that's totally call.  And then, like I said, I will 

sentence them.  I can do your client first, but [indiscernible] is going to 

be the last person to be sentenced.   

UNIDENTIFIED MALE SPEAKER:  And then we're looking for 

a date on Bill's case, a status check early March. 

THE COURT:  Okay.   

UNIDENTIFIED MALE SPEAKER:  That will be after the other 

trial.   

THE COURT:  Okay.  So I'll call it right now, and we'll get it 

taken -- 

[Sidebar ends at 9:15 a.m.] 

[Unrelated case heard at 9:15 a.m.] 

[Recommencing at 9:15 a.m.] 

THE COURT:  We're going to go forward with the remainder 

of this case.  And I want to caution everybody who is here in the 

audience today, I understand that this is a public courtroom, but this is a 
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very important proceeding that we have taking place today, as well as 

this is a court of law.  And this court of law is going to be conducted as 

such. 

I will not tolerate any outbursts from anyone in the audience.  

I understand that this is a very emotionally charged situation and there's 

a lot of things that are going on in this case, but this is a court and we're 

going to conduct it as such, and everyone needs to be respectful to 

everyone else. 

If you have an emotional outburst, you are going to be 

removed from this court and you are not going to be allowed to return 

for the remainder of these proceedings.  So I caution everyone that that 

is not going to be allowed.   

As well as for those of you who are victim speakers in this 

case, the statute allows you to give a victim impact statement.  The 

statute does not allow you to directly address any of the defendants.  

The statute allows you to direct your comments to me and tell me how 

this case has directly affected you and what it is you would like me to do 

for sentencing in this case.   

So I would ask that you confine your comment to what is 

allowed underneath the statute because if there is an objection, those 

objections will have to be heard by this Court during your speaking and 

we do not want you to be interrupted, so if you could just stay within the 

statute. 

Are all parties ready to proceed? 

COUNSEL:  Yes, Your Honor.   
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THE COURT:  Okay.  State, you had retained the right to 

argue in regards to Ms. Parks and Mr. Simmons. 

MR. RAMAN:  Judge, we just need one minute to set this up. 

THE COURT:  Okay. 

UNIDENTIFIED FEMALE SPEAKER:  Your Honor, do you mind 

if we pull up chairs? 

THE COURT:  No, please do. 

MR. GOLDSTEIN:  Your Honor, is it okay if Ms. Parks remains 

seated?  I understand the State's presentation to be quite long.  She's not 

meaning any disrespect.  I did tell her it's okay for her to sit.  If you want 

her to stand, she will, but I just want to make sure that's okay with the 

Court that she remain seated.  This may go on for [indiscernible] Your 

Honor. 

THE COURT:  That's totally fine, Mr. Goldstein. 

MR. GOLDSTEIN:  I appreciate that.  Thank you. 

THE COURT:  So, Ms. Parks, you can remain seated during 

the State's presentation. 

MR. WESTMEYER:  Is back here behind the witness stand 

fine, Judge? 

THE COURT:  Well, do you want me to see it? 

MR. MR. WESTMEYER:  Yes. 

THE COURT:  Okay.  Yeah, that's fine. 

MR. WESTMEYER:  Just like right here? 

THE COURT:  Yes.   

Now, Mr. Westmeyer, those pictures are so small.  Can you 
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put the easel in the witness box? 

MR. WESTMEYER:  Yes, ma'am. 

[Pause] 

MR. WESTMEYER:  Judge, if I may? 

THE COURT:  Yes, please, Mr. Westmeyer. 

MR. WESTMEYER:  As to Ms. Parks, I think one of the main 

things I want this Court to remember is that these are not simply 

financial crimes, but crimes against the person.   

The elder exploitation is an NRS 200 crime.  That is the same 

chapter of the statutes that defines such crimes as murder, battery, and 

robbery.  These are crimes against the person.  Surely, as those crimes 

are crimes against the person, so too is the other exploitation that we 

see in this case. 

The Defense sentencing memorandum alleges that there was 

no actual abuse in this case, but I just -- I don't think that that's true.  It 

may be harder to see how other exploitation fits with more traditional 

crimes against the person and that's why in our sentencing 

memorandum we go into specifics about the Defendants' crimes and 

how they've affected specific people. 

We find we study elder abuse is that it's like other forms of 

abuse; sexual abuse, domestic violence, neglect, that sort of thing.  It's 

all about power and control.  And I think a few of the examples are 

instructive on that issue.   

So to start with, the example of Marlene Homer and Marie 

Long.  This was a mother daughter team that was held in the same 
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group home.  As explained in the memo, Ms. Homer was concerned that 

she might not be able to stay there due to her financial situation.  And 

rightly so as it turns out, as ultimately she and her mother were moved 

due to a lack of funds.  And, as a matter of fact, both Homer and Long 

were moved several times due to Ms. Parks' mismanagements of their 

funds.  However, not before Ms. Parks paid herself for the privilege.   

Another significant case is that of Baxter Burns.  Mr. Burns 

had a $32,000 estate.  He did his estate planning correctly.  He had a 

trustee in place to manage his affairs in the event that he was unable to 

do so himself.  Nevertheless, Ms. Parks ignored that, obtained 

guardianship over Mr. Burns, and out of his $32,000 estate, she paid 

herself over $8,000 in guardianship services and she also paid her 

attorney over $9,000 in legal fees.  The total time that he was under 

guardianship was 26 days.       

Your Honor, I've crunched the numbers on that and Mr. 

Burns, for every day that he was under guardianship, paid over $650 per 

day for each day that he was under Ms. Parks' guardianship.  That would 

be bad enough, except that he did not need guardianship.  It would be 

one thing if he was charged all that and they actually performed 

necessary services for him, but he had those -- he had a trustee in place 

to control his assets.  And, nevertheless, Ms. Parks took that money, 

billed him $17,000, and he died 26 days later.   

A third illustrative example is the Mary Woods case.  Ms. 

Woods left everything to her friends, the Dentons, including the 

proceeds from her life insurance policy, $25,000.  Rather than let the 
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Dentons get the money that they were entitled to, Ms. Parks obtained 

guardianship over Ms. Woods and changed the beneficiary of that 

$25,000 policy from John and Sally Denton to the Estate of Mary Woods.  

Now, why did she do that?  Well, she has no power or control over the 

Dentons, but what she does have is power and control over the Estate of 

Mary Woods.  And she was able to bill against that to the detriment, 

obviously, of both the Dentons and the wishes of Ms. Woods. 

There are numerous other examples I could give Your Honor.  

They're laid out in the memo.  We'd be here all day.   

THE COURT:  I have read your sentencing memorandum. 

MR. WESTMEYER:  Good.  Thank you.  And, again, there are 

many here and we'd ask that they be allowed to speak last.   

Regarding the financial aspect of this case, the Defense 

memorandum indicates that well, there can't have been all that much 

financial malfeasance going on because there were no Ferrari's, no 

offshore bank accounts, and that sort of thing.  And I think that argument 

is a classic example of the fallacy of the excluded middle.  One doesn't 

need to be Bernie Madoff to rip off hundreds of people.  The Defendant 

did that in this case.  It's true there are no offshore bank accounts, but 

that doesn't matter.  That doesn't mean that what she did wasn't 

financial fraud.   

Another point I'd like to make, again as laid out in the memo, 

is that this case is unique in the sense that the harm done in this case 

extends far beyond the four corners of the case file.  And, again, there 

are some examples that are illustrative. 
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The first is the guardianship system itself.  There is a 

guardianship commission that was set up by the Supreme Court to study 

this problem.  And while the Defendant was not the only abuser in the 

guardianship system, she certainly was one of the biggest offenders.   

After a commission spent time studying the problem, they 

recommended changes to the legislature, which again had to make 

legislative changes and we're still trying to figure out how those are 

working out.  But they had to enact a series of reforms partly in response 

to the abuses that were going on in this case.   

This case has also shed a light on southern Nevada as 

ground zero for elder exploitation.  And we've seen that in the media.  

There was The Last Week Tonight, a John Oliver piece that aired last 

summer.  There was a New Yorker piece that aired October of 2017 

featuring this specific case.  There were articles in the AARP publication, 

as well as local media.  And, again, I've laid that out in the memo and 

how that harm extends to our community here, not just to the people 

involved in this case.   

It's also worth noting that when Ms. Parks fled the State of 

Nevada after these accusations came to light, there were a number of 

wards that were left without a guardian at that point.  And so the Public 

Guardian's Office had to step in and take on that additional strain.  I'll let 

Ms. Kelly speak to that, she's here today, but obviously that's not what 

they were billed for.  They're not here to take over when a guardian, a 

private guardian, decides they don't want to do that anymore.   

It's also worth pointing out the law enforcement costs in this 
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case.  By one estimate the cost to investigate and prosecute this case is 

over $500,000.  That does not include overtime hours for the State's 

investigator. 

MR. GOLDSTEIN:  Your Honor, I'm going to have to object to 

that.  I can't see what possible relevance the amount of money the State 

spent to investigate this case has to do with the impact this had on the 

victims for Your Honor's sentence today.  How much they spent is 

irrelevant, Your Honor, and I'd object to Your Honor's consideration of 

that. 

THE COURT:  Mr. Westmeyer, how is that relevant? 

MR. WESTMEYER:  Your Honor, I'm talking about the harm 

that this case caused beyond simply the harm to the victims. 

MR. GOLDSTEIN:  And, again, the cost that the State 

incurred, I understand it might be significant, but to glorify the amount 

or for the Court to consider that in terms of your sentence today, that's 

beyond Nevada law, Your Honor, and I'd object to the Court's 

consideration of that. 

THE COURT:  And, Mr. Westmeyer, you put this in your 

sentencing memorandum -- 

MR. WESTMEYER:  Yes. 

THE COURT:  -- so I've already seen it, but this Court is not 

considering -- nothing in the sentence that's going to be handed down to 

anyone today is based on the amount of money that the State of Nevada 

has spent investigating and having to litigate this case. 

MR. GOLDSTEIN:  Thank you, Your Honor. 
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MR. WESTMEYER:  Fair enough, Your Honor.   

The next point I wanted to get to is the actions that Ms. Parks 

took subsequent to these cases coming to light.  And there's two main 

points here.  The first is, when she fled to Pennsylvania, she filed a 

bankruptcy petition in eastern districts of Pennsylvania in the Federal 

Court.   

And, again, as laid out in the memo, that petition contains a 

number of falsehoods.  Ms. Parks lied about how long she lived in that 

district, about her assets, about her income, as well as pending litigation 

against her.  All of these are things that are required to be submitted for 

the bankruptcy court there to make an appropriate determination.  They 

were provided none of that information.  And she lied on that form.   

The Defense memorandum says well, there were no charges 

brought.  So obviously she didn't commit perjury in Pennsylvania, 

because otherwise there'd be a perjury charge, which is ridiculous.  Your 

Honor, I can tell you I've never sped -- I've never driven my car over 55 

miles an hour because I never got a speeding ticket, right?  That's not the 

standard.  That doesn't matter.  We might as well say D.B. Cooper never 

got that money, right, because what controls is not whether there was a 

charge filed or a conviction obtained, but what the person actually did.  

And that's what Ms. Parks actually did in this case.   

And the second point I'd like to raise in terms of the 

Defendant's subsequent actions has to do with the cremated remains 

that were found in storage in May of last -- excuse me, May of 2017.  

There were over 25 remains left in a storage shed when Ms. Parks left 
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the State of Nevada.  Some of them had been there for literally a decade 

or more.  Most of them had been there for at least several years.  Now, 

technically speaking, that's not a crime, but I point it out because I think 

it is the most ghoulish example of the Defendant's need for power and 

control even after death. 

Your Honor, the Defendant deserves no further mercy from 

this Court.  There were literally hundreds of felony counts that were 

dismissed as part of the plea in this case.  The Defendant based her 

business model on not just deceiving her wards, but deceiving the court, 

as well.  She knew that if on Tuesday she files an accounting charging 

two hours to this ward, that she can file that same two hours on Friday 

for a different ward for doing the exact same work.  And she knew that 

there was no way for the court to check that.  She knew that.  And so she 

was lying to the Court with every one of these accountings that she filed. 

Ms. Parks has still shown no remorse for her actions.  Her 

plea in this case was pursuant to the Alford decision.  And she has 

refused still to admit criminal culpability.  Even in the face of the 

mountain of evidence and all the countless lives that she has ruined, she 

still believes that she is the victim here.   

And one thing I wanted to just point out on the Defense 

memo, Ms. Parks says she truly helped countless destitute wards endure 

their struggle and/or end their lives with dignity and comfort.  Your 

Honor, it doesn't matter how many times I don't rob a bank, if I do it one 

time, that's enough.  And so it doesn't matter how many wards Ms. 

Parks may have helped, she ruined the lives of countless others.   
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So what am I asking for?  As this Court knows, for any felony 

there must be a range of a sentence in which the low end cannot exceed 

40% of the high.  So here's what the State is asking for:  On the main 

case as to each of the two exploitation counts, we're requesting a 96 to 

240 month sentence, which again is the maximum.  On each of the theft 

counts we're requesting 48 to 120 months, which again is the maximum 

for each of those counts.  And on the perjury charge a 19 to 48 month 

sentence, again the maximum.  All of those to run consecutively to each 

other with full restitution.  

On the companion case, on the Flaherty [phonetic] case, 

we're also asking for a 96 to 240 month sentence on the exploitation of 

that case.  Pursuant to the terms of the GPA we've agreed to let that run 

concurrently with the main case, so I'm going to ask that Your Honor 

follow that recommendation, but again with full restitution. 

THE COURT:  Is the restitution owed in both cases or is it just 

owed one time; because you guys agreed to it in both cases, but the 500 

and something thousand dollars, is it owed? I know it's owed jointly and 

severally, but is it owed in both cases or is it just to be ordered once? 

MR. GOLDSTEIN:  Your Honor, that's the aggregated amount 

I think between both cases. 

THE COURT:  Okay.  So if it's ordered once, that satisfies the 

whole -- 

MR. WESTMEYER:  That should do it. 

THE COURT:  Okay.   

MR. WESTMEYER:  Right.  And, Your Honor, I just -- I want to 
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close with this thought.  The legislature gave us these high numbers.  

Exploitation is 2 to 20.  Theft is 1 to 10.  And I don't have to tell you, 

Judge, that usually when a petty thief is sentenced, it's run at lower end, 

run at 12 to 30 or 12 to 36 or 19 to 48, something like that, run the low 

end.  And I think that's because both the parties and the court on those 

smaller cases recognize that even though what the person did was 

wrong, but nevertheless, they don't deserve the maximum; they weren't 

the worst offender that deserve the maximum sentence. 

But I think this case is different because I think given the vast 

amount of exploitation that happened here, given the huge number of 

victims whose lives Ms. Parks has ruined, I think if ever there was a case 

for the maximum penalty that the legislature authorized to be imposed, it 

is this case.  And I just -- I would close with this thought:  If not April 

Parks, then who?  How much more would a criminal defendant have to 

do to merit the maximum?  How many more lives would a person have 

to ruin to deserve the 96 to 240 that the legislature has authorized us to 

do for this crime?  If my math is correct, and I believe it is, the total 

aggregate if the Court follows my recommendation is 307 months to 768 

months.  And with that the State will submit as to Ms. Parks. 

THE COURT:  Okay.   

MR. RAMAN:  Judge, I'll be arguing on Mr. Simmons and 

some comments on Mr. Taylor.   

THE COURT:  Okay. 

MR. RAMAN:  May I hit the podium? 

THE COURT:  Yes. 
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MR. RAMAN:  Thank you.  Your Honor, Mark Simmons is 

highly culpable in this extensive series of crimes, basically criminal 

enterprise.  To give context to this all, I know we've made reference to it, 

but in front of Your Honor the top chart is the cremains chart.  These are 

the dead wards' ashes that were found in the storage unit.  The chart 

below, which is too large to be accommodated by easel, is our victims.  

These are the ones that we were able to find pictures of either through 

DMV or through the people who ended up taking up for them after they 

were abandoned by Ms. Parks, Mr. Simmons, and her company.   

Mr. Simmons is highly culpable in this, but he's not quite as 

culpable as April Parks because he was not technically the owner; he 

was not the guy who was in charge of this business and it was not 

normally him as the official guardian in court.  That's why there's a cap 

on his punishment.  But the cap on the punishment is the only leniency 

he deserves in this case because he was all over this business.  Day-by-

day he was there running the operations and the organization.  He was 

paid exorbitantly for it.  When it came to who was actually making 

money off of this enterprise, he was front and center as one of the big 

money earners, right below April Parks.   

Some of his colleagues who worked in this company, who 

became our cooperating witnesses, describe him as the air traffic 

controller.  This was his fellow employees.  He directed them.  He was 

the business manager.  He wasn't -- this wasn't a circumstance where he 

was a mere conduit between April Parks and them.  He was the one 

calling the shots when it came to specifically billing and direction on 
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visitation of wards. 

To say he was just doing as Parks told him is completely 

inaccurate and inadequate to describe his conduct.  He instructed 

everyone to bill in a certain way, which was many times over, simply 

calling it duplicate billings.  When you bill five times, ten times, for one 

time's worth of work, calling it double billing is simply inadequate.  This 

was done for visiting wards.  So, for example, sending somebody out to 

Boulder City to go to Lakeview Terrace, which is an assisted living 

facility, one caseworker visits 12 wards in one day.  It takes them all of an 

hour and a half.  Each and every ward gets billed the hour and a half to 

be visited, even though in actuality maybe five minutes was spent with 

them at a very high rate of potentially $150 an hour. 

In addition to that, the travel that it took to come from April 

Parks' office to the facility was not piecemeal broken out between each 

and every person as it should be, it should be broken down and fairly 

apportioned to each and every one of these people who have no say 

over how their finances are being spent, he directed them no, you bill 

this way.  Everybody gets billed the same, everybody pays for 

everything.  Those billings became this company's bottom line  Those 

billings went in every single court filing under the accountings, which is 

required under guardianship cases.   

They were put in charge of taking care of these people and 

they exploited.  They exploited by largely a billing scam.  Nobody got 

paid in this business without Mark Simmons knowing it.  He cut every 

single check from this company for the business, for the employees, 
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even for Gary Neal Taylor and Parks' kids when they were doing 

piecemeal errands for this company.   

Regarding his specific conduct, for example, in his billings to 

read an email because it said four people were in a stable condition or a 

social security death notice where four people would be on one fax and 

they would say these people have died, he would bill all of them instead 

of dividing it.  He alone made that decision.   

He was also aware of the monthly billing targets.  They had 

employees in this company which they were full well known.  A person 

who lived in Reno, who could only physically be here for two weeks.  

Well, just bill like you would if you were here the whole month.  That 

created phantom billings.  That created monthly billing targets which 

were unattainable in order to maintain the lofty notion of profitability 

Parks and Simmons had paying themselves, getting this all done, 

potentially landing lucrative hospital contracts.  They set unrealistic 

billing targets. 

The system that they used was a case management system 

by SEM [phonetic].  Mark Simmons was in charge of that.  He did a large 

amount of the data input regarding billing; directing employees how 

they should be inputting their billables and getting on people when they 

did that wrongly.  And for his troubles he gained a raise in his hourly 

rate, which by the end of this was close to $150 an hour, mostly for 

clerical tasks.  Mostly in his position something that didn't require any 

secondary education beyond high school. 

On certain cases, such as Ms. Trumpet's case, he was aware 
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of everything.  He was the one making all of the arrangements with the 

bankers via email to unlawfully obtain authority over the trust that she 

owned, even though they knew the court didn't have authority to seize a 

trust.  That was a non-guardianship asset.   

In the case of Mary Woods he and he alone tried to get the 

insurance company to change the beneficiary through letters he wrote to 

the insurance company.  It is incorrect to say that he had no standing in 

getting the money because that became part of his salary.  He benefitted 

from this erroneous billing.  And erroneous is being light with it; he was 

fraudulent. 

Regarding Beverly Flaherty's case, it was his admonishment.  

He stepped into the role of medical provider in saying this person needs 

a guardianship and they can't be here in court to really contest it; it 

wouldn't be of any benefit to them.  That's a huge role in the 

guardianship proceedings. Guardianships don't get created unless 

somebody can't manage their affairs, either their personal affairs, 

meaning financial, or medical.   

And in those circumstances, be it a friend, family member, or 

a private professional guardian who's stepping in to be the guardian, 

there needs to be some kind of medical documentation that this person 

needs a guardianship.  It's not a consent guardianship.  However you put 

it, they're being stripped of their civil rights and being put in this 

guardianship vehicle. 

And then the other question is, would it be of any use for 

them to attend the court proceedings?  Knowing full well that he worked 
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with and for Ms. Parks in a private professional guardian, he 

disassociated himself.  He said I am Mark Simmons, I am a certified 

dementia care specialist.  He didn't even put the business' address on his 

declaration, he put his home address. 

So essentially through this deceit he then lied to the court, 

which allowed for guardianship of Beverly Flaherty, which is the newer 

case.  And that's a huge piece of that.  That wouldn't happen unless he 

did that.  He was also the one who sent notice of the petitions on those 

cases and particularly in Flaherty.  He knew she was in a group home at 

the time.  When you put somebody under guardianship you're to provide 

them notice, at least the person you are providing guardianship services 

to should be served with notice that you're going to be under a 

guardianship.   

Knowing full well that she was in a group home, he sent 

those notices to her residence.  She would have never even gotten these 

notices that hey, we're going to strip you of everything you have.  And, 

by the way, this was merely a month or within days of her husband 

dying.  So she probably wasn't in a good place anyway.  So that was 

intentionally diverting notice to Beverly. 

Regarding the court documents, if there was no attorney on a 

case, and they did a fair amount of pro se litigation in the guardianship 

court, it was usually Simmons that prepared those.  He knew info was 

false when he put those documents together because he was the one 

doing the billings.   

He was also in a better position to know than the rest of the 
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employees of this company because he had been trained and was a 

nationally certified guardian.  He had done speaking and workshops and 

all of the rigmarole that goes with that.  He knew the rules.  There are 

national standards as to what you're supposed to do, how you're 

supposed to take care of people, how often they should get visits, how 

you should be providing services at the least costly means available so 

you can maintain their standard of living and make sure that -- we don't 

know when someone's going to die, but we need to make sure the 

money they have coming to them monthly or that they saved up over 

their lifetime is there to provide for them.  He knew these things.  He 

signed a note.  And even though he wasn't the official guardian, he was 

in just a greater position as April Parks to know all of this given that he 

was a guardian. 

So if it were a circumstance where April Parks is telling him, 

you need to do it this way, you know, we really should be doing it that 

way, and these are things that are legal, he is in the best position to say 

April, I'm not doing it that way.  I took an oath to honor these people to 

do it the right way.  And that didn't occur.  He was completely 

complacent in all of these activities. 

And the fact that this case is largely a billing fraud, just 

shows that the person who is largely in charge of billing is right there 

with her.  Blaming the Family Court for not auditing the accountings or 

calling them out for their alleged mistakes is faulty logic.  That's like 

trying to blame somebody who's committed a series of home invasions 

and commending them later, saying oh, you showed us all how our laws 
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were terrible to begin with.  It doesn’t work.   

Some of the more blatant examples of Mark Simmons handy 

work were on the Audrey Webber case where he falsified billing, like 

many other cases.  In the search warrant service, so when this all came 

about, the police went in and found all these records, they found bank 

statements regarding her financials.  And in his own handwriting there 

was a math problem on that bank statement.  It had the balance of the 

bank statement divided by his hourly rate and how many hours he would 

need to bill to drain that account.  That is uncontroverted.  He did that.  

And that produced $3619 in false billings. 

He did virtually the same thing on Mary Woods, making up 

phantom visits which never occurred just to bill the estate.   

On the Trumpet case emails were found from him harassing 

the attorney in this case, who is the D, Noel Palmer Simpson.  Now, 

hurry up and file this petition and get her trust because she was quickly 

dying in Hospice.   

He billed his professional rate of $150 an hour to perform 

these clerical activities, such as reading emails, faxing, giving verbal 

consent to allow wards to get flu shots and vaccines. 

The funny thing about all of this random billing, aside it 

being largely unnecessary, is it should have been included in the flat fee 

they were charging the wards to begin with.  On one particular ward, 

Gerald Spekscore [phonetic], he was involved in billing $150 to visit a 

deceased ward.  So the billing shows up.  He dies on let's say Monday.  

On Tuesday there's a billing from their company which he authorized 
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and imputed, saying there was a visit to this man, he didn't look well.  

Well, no crap, he's dead.  And then they charged $40 to donate the 

clothing.   

So he was fully aware and involved in all the billing scams; 

everything that Mr. Westmeyer said relating to Ms. Parks, everything we 

put in our sentencing memoranda, he was right there.  The fact is, he 

wasn't the figurehead of this organization, he could take some cover in 

the shade that she was throwing, but that's all he deserves.  He took an 

Alford plea just like her because he's so -- I don't know what to say about 

that, but he can't admit that he did these terrible things to all these 

people who just are our most vulnerable citizens.  He stripped them of 

their finances.  And he was supposed to be the one who could take up 

from them when they couldn't take up for themselves any more. 

So based upon his heinous conduct, it is just and fair that he 

receive a 96 to 240 month aggregate in C2-321808, as well as a 96 to 240 

month aggregate in C-329886, concurrent to C-321808, restitution as 

stipulated.  His credit, pursuant to my calculations, is 668 days in the 

lower case and 324 days in the higher case. 

THE COURT:  Okay. 

MR. RAMAN:  And then regarding Mr. Taylor, we do have a 

stipulated sentence for Mr. Taylor of two to five years.  We would like 

Your Honor to follow that.  We believe it's fair and just given the 

circumstances.  He was a much smaller part of this organization, but he 

was a big part of certain scams; namely, the following:  He would go 

unnecessarily to the Family Court and wait for hours to file documents 
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that would be with the Clerk's Office.  These were unnecessary and 

expensive hours billed to wards, often duplicatively.  It was unnecessary 

because it could have been accomplished at a fraction of the cost.  They 

had Wiz Net in the office.  They could have used it.  It would require no 

time.   

Additionally, they could have used a legal runner service, 

such as Junes or Legal Wings that would cost them very little.   

His billing rate for this service, even though just like Parks 

and Simmons, required very little secondary education, exceeded $100 

per hour.  Many times he billed in this way supposedly at the Clerk's 

Office when he was hanging out there for a couple hours, then diverting 

to go pick up Parks' daughter from school.  And then maybe or maybe 

not coming back to the Family Court. 

That scheme alone netted the Defendant $74,229.90 in legal 

proceeds and he victimized 109 elderly and vulnerable people.   

Additionally, he was really involved in two other things.  On 

a single day in October of 2013 -- 

MS. WALDO:  Your Honor, I apologize for interrupting, but I 

am going to object for the record.  I believe that this is contradictory to 

our plea negotiation.  The State did not retain a right to argue as to Mr. 

Taylor.  And what it appears they're doing is they're asking the Court to 

follow the plea negotiations, but then arguing facts that they believe are 

contradictory to Mr. Taylor as almost kind of a wink, wink, nod, nod, 

don't go ahead and follow those negotiations.  And I think that's a breach 

of the plea agreement and I'm asking the Court not to take that into 

SUPP 0113AA 0288



 

- 24 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

consideration.  And I don't believe the State should be allowed to argue 

any further as to Mr. Taylor. 

THE COURT:  State? 

MR. RAMAN:  I could represent I'm absolutely not doing that, 

and Ms. Waldo knows that.  So I'm -- 

THE COURT:  Well, I think, State, any contradictory facts go 

contradictory to the plea agreement that you entered, but any facts that 

go in agreement with what was in the plea that was actually negotiated 

by Mr. Taylor, I will allow you to argue, but not the contradictory facts, as 

this is a stipulated sentence and you have to stand by that. 

MR. RAMAN:  Absolutely. 

MS. WALDO:  Thank you, Your Honor. 

MR. RAMAN:  Regarding the two other things that he was 

involved in, he was involved in the toilet paper scam where they billed 

more than $1600 to drop off provisions, very basic things that should 

have been coordinated with the facilities.  That netted them, essentially, 

$1600 and victimized 12 elderly people. 

The other thing that he did was house checks.  He would 

basically drive by a house, even though it provided very little to no 

benefit to the ward because these are largely assets that were under 

water or being let go, and then bill for that, as well.   

So based upon his conduct and his conduct alone, he is 

definitely worthy of a two to five year sentence which we stipulated to.  

Likewise, the other Defendant has 668 days of credit and the restitution 

as stipulated. 
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THE COURT:  He has 668 days' worth of credit? 

MR. RAMAN:  That's what I have, Your Honor. 

MS. WALDO:  That is correct. 

THE COURT:  Okay.  The PSI says 637. 

MS. WALDO:  The PSI did not include the time he was 

actually incarcerated in Pennsylvania. 

THE COURT:  Okay. 

MR. RAMAN:  There was extradition time. 

THE COURT:  Okay.  And, Mr. Raman, in regards to Ms. 

Parks, does she have 300 days' worth of credit or does she have the 600 

something days' worth -- 

MR. RAMAN:  She has the 600.  It's the same number as the 

other two; however, on the lower case number, that's where the 300 

number comes in. 

MR. WESTMEYER:  Correct. 

THE COURT:  So on 808 she has 315 days? 

MR. RAMAN:  No.  808's the low case.  

THE COURT:  Okay.  You said the 300 number comes in on 

the lower case number. 

MR. RAMAN:  No, no.  I misspoke.  The newer case is the one 

with the lower number. 

THE COURT:  So she has 325 days on 886, but she has 668 

days on 808? 

MR. RAMAN:  Right, Your Honor. 

THE COURT:  Okay.  I was going to ask you about that later, 
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but we can just do it now. 

Okay.  Before I hear from the Defendants, Brian can you 

approach for a minute? 

THE MARSHAL:  Yes, Your Honor. 

THE COURT:  And then I'm going to hear from the 

Defendants.  And you guys can choose which order you would like your 

clients to go in. 

Okay.  So we'll just take one moment.  And do you guys have 

a preference as to who you would like to go first?   

MS. BORDER:  If we can just go A, B, and C, that would be 

great.  

THE COURT:  Okay.  As soon as the officers are done.  

Okay.  So we'll start with you, Ms. Parks.  Is there anything 

you would like to say before I pronounce sentence against you.  I want to 

note that I have read the sentencing memorandum that was filed by Mr. 

Goldstein, as well as the sentencing memorandum that was filed by the 

State.   

And I have to say, Mr. Goldstein, I do appreciate you and the 

State filing your sentencing memorandums because the PSI did not 

really give a good indication as to everything that was going on in this 

case, and I know the discovery was voluminous, so I do appreciate both 

of you guys taking the time to do that to enlighten this Court the things 

that I didn't know from the motions that were litigated in this case to give 

the Court more insight into those things.   

MR. GOLDSTEIN:  Of course, Your Honor.  
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THE COURT:  As well as I have read the several letters that 

were submitted on behalf of Ms. Parks, as well as the several letters that 

were submitted on behalf of the State.   

But Ms. Parks, this is opportunity, if there's anything you 

would like to add.   

DEFENDANT PARKS:  Yes, Your Honor.  Thank you, Your 

Honor.  I -- I've hesitated to speak on this matter, because so much of 

what was done was mischaracterized of our actions.  If I can speak just 

briefly as to the ghoulish nature of keeping the cremains --  

THE COURT:  And hold on just one second.  What is that 

noise? 

MS. BORDER:  The camera.   

THE COURT:  Okay.  That has to quiet down.  I can barely 

hear what she's saying.   

DEFENDANT PARKS:  I -- that was never done to harm or 

hurt anyone.  That was done because those people were deceased in this 

state.  My feeling was they wanted to remain in this state, and if I 

couldn't find somebody to keep -- to -- to take their things, I didn't want 

to simply --  

THE COURT:  You're talking about the ones that on this 

chart?   

DEFENDANT PARKS:  Yes.  

THE COURT:  Okay.   

DEFENDANT PARKS:  Yes.  I didn't want to simply just let 

them go. 
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I'm sorry.  Give me just a moment.  It's not my intention to 

create further anguish or upset for anyone in this case:  the victims or the 

family, or my co-defendants.   

I believe that the pre-sentencing memo that my attorney Mr. 

Goldstein filed speaks well to what did happen, and I -- I think that he 

really presented that well.  Myself and my -- excuse me -- I'm very 

nervous -- myself and my staff we had a great passion for what we did.  

We had a lot of care and concern for our clients, regardless of the 

characterizations that have been made of us.  Many of those people were 

without anybody and were in bad situations, and I mean horrendous 

situations, and unfortunately, you will never hear about those things, 

because of the nature of this hearing. 

In hindsight, which does not serve anybody well, I recognize 

that.  Things could have been done better, or differently, but at no time 

was anything done with any intent to harm.  I truly had a passion for 

guardianship.  I truly cared about these people, as did my staff.   

I -- I can't express to you enough the time that it took -- the 

time that they spent, they took from their personal lives, the phone calls 

that -- no matter what time of the day, people were willing to help.  They 

were willing to do the work.  

We -- we were a -- a growing practice.  And honestly, I think 

that somethings got ahead of us, and that was a part of -- that was part 

of this problem, but it was never intended in any way, shape, or form to 

be -- to -- to bring harm to anybody.   

I think there are things looking back that I could have 
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differently, and given the opportunity, and -- and like I said, hindsight, 

I -- I would have done have them differently, but this is not an excuse.  

I'm not -- I'm not trying to make excuses for what happened.  I'm simply 

here to say that there was care and concern.  That these clients were well 

taken care of.  There was no allegations of neglect.  No one's health was 

jeopardized.   

In many cases, our clients didn't have anything, and we were 

able to get benefits for them from whatever resources they had prior to 

their life, whether it was Veterans, or work, that they had simply not 

done.   

I accept responsibility, absolutely, for the things that have 

happened here.  I recognize that it could have been done better, but at no 

time was it intended to harm anybody.  That's not who I am.  I -- I wish 

that this Court could see who I truly am, but you're never going to get 

that opportunity, and so at the end of the day, I accept responsibility.  I 

was the guardian, and it was on me, and I accept that.  And I thank you 

for your time.   

THE COURT:  Thank you, Ms. Parks.   

Mr. Goldstein.   

MR. GOLDSTEIN:  Thank you, Your Honor.  As, Your Honor, 

pointed out, I submitted a lengthy --  

THE COURT:  Yeah.  

MR. GOLDSTEIN:  -- sentencing memorandum, which I know 

you read every word of it.   

THE COURT:  I did.   
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MR. GOLDSTEIN:  So I'm not going to -- not going to stand 

up and reiterate every point.   

I would like to reply to a couple of matters that the State 

brought up during their presentation regarding Ms. Parks, Your Honor.  

One theme throughout my memo, which again, I won't into great detail, 

or regurgitate every fact, Your Honor, is we hear a fact, and in this case, 

there's a lot of a shocking facts.  There's a lot of macabre matters that we 

deal with when we're talking about guardianships and in places that 

people -- that wardens are in when they -- when a guardian becomes 

necessary to care for them.   

Somebody has to deal with, for example, their remains.  

Somebody has to deal with these incredibly tough life decisions about 

healthcare, about money, about which family member can be let in to 

see the parent, because sometimes the parent doesn't want to see a 

certain family member in their last few days.  It's a family dynamic that 

April had to deal with on a day-to-day basis doing her job in the field.  

And that upsets family members.   

And family members don't understand why they can't see 

somebody; why somebody else is handling their parent's, their sister's, 

their family member's affairs, but we also have to understand that 

guardianships don't happen in a vacuum.  A judge has to approve:  first, 

the appointment of a guardian, and then every dollar that's billed is also 

approved by a judge.  A judge has to literally sign a document approving 

all these payments.  And if there's any issues that a family member 

brings up at the time, a judge can call April out on it, or Mr. Simmons, or 
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anybody else involved in the case, and say hey, why would you bill this 

much for this amount.   

But not only is the process overseen from the get-go by a 

judge, every bill is also subsequently approved.  She can't take a dollar 

until it's approved essentially in two different levels by a judge.   

When we look at these facts, as I alluded to earlier, they're 

macabre in nature, but it's also how you interpret these facts, Your 

Honor.  The one matter I will bring up in my sentencing memorandum 

was situation where April heard of one of her wards Ms. McCann 

[phonetic], who was being abused at a treatment facility.  Okay.  So she 

gets word that a staff member at one of the treatment facilities that's -- at 

which her ward is being housed is abusing her ward.   

What does April do?  As soon she finds out, she storms in 

there on a Saturday morning and says, what the hell are you doing with 

my ward, why are you doing this.  I want answers.  If I don't get good 

answers, I'm going to call the police.  That's what she did to protect her 

ward.  Okay.   

How does the State spin it in its police report?  That April is 

some angry bully who walked in there starting -- intimidating -- trying to 

intimidate staff members and trying to demand to speak to executives 

about why this happened.  So again, this is a set of facts that if you're 

trying to paint April in a certain way, you can interpret those facts how 

you want.  You can make it seem as if she's some bully storming in there 

trying to start a ruckus, or you could see she heard her ward was being 

mistreated.  Damn right she stormed down there on a Saturday morning 
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to try and protect her.   

And in fact, it worked.  That staff member was fired -- was 

terminated because these actions, in part at least, because of what April 

did.  She brought it to light.   

Other matters, Your Honor:  The State in its memo and this 

morning, they talked about these scams.  Well, one of them was the 

Christmas gift scam, as the State called it.  It's a catch 22 if you're the 

guardian, Your Honor.   

Again, a lot of these wards have nobody -- literally nobody, 

or at least nobody here in Nevada.  Maybe their family is across the 

country.  Maybe their family doesn't see them anymore.  Maybe they 

don't have any more family.   

It's Christmas day, Christmas Eve, if April and her staff 

doesn't visit these wards, their monsters, right.  They left these wards 

that they're in charge for, for their health and safety, and wellbeing, 

they're left alone on Christmas.  Okay.   

If they do go to their treatment facility, and they bring a 

present, flowers, chocolate, stocking, whatever it is, they're also 

monsters, because they did that and they billed for it, which they're 

allowed to do.  So there's a lot where the facts in this case where if you 

upon initial review, Your Honor, you see oh, these monsters billed $100 

for going somewhere on Christmas and delivering flowers to somebody.  

They're abusing the system.  Either that -- that's one perspective -- it's 

either that, or they're caring for their clients -- for their wards, because 

no one else is going to go bring them flowers on Christmas.   
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And should she have billed for that?  Well, the statute allows 

her to bill for that.  She's providing comfort and support for her clients 

with both chapter 159 of the Nevada Revised Statutes, as well as the 

National Association of Guardians.  They all agree that's what you're 

supposed to do.  You're supposed to care for the care and wellbeing of 

your clients.   

Now, again, if you want to spin it, another example used is 

Mr. Westmeyer used the phrased "She fled Nevada."  He used the word 

"fled" twice and moved to Pennsylvania.  That's where her husband is 

from.  She lived here.  There's vast media attention that's surrounding 

herself and her family.  She left town.  She didn't flee.  She was here for 

a while.  She got sick of the day-to-day situation she was dealing with, so 

she took her family, and her husband, and she moved to where her 

husband is from.   

Were they hiding?  No.  They were hiding in plain sight.  

They filed for bankruptcy and listed their home address on a publicly 

printed and filed document.  So they didn't hide.  They're not in some 

off-the-chart cabin somewhere.  They're hiding in plain sight.   

So you see here fleeing.  The State sees it as fleeing, other 

interpretation, again, is well, she got sick of this attention that she's 

getting.  She's being abused everywhere she goes, so she lives the 

situation.  She couldn't be a guardian anymore, so of course, by its 

nature, she had to leave some wards behind, but everybody knew she 

was leaving.  So yes, the public guardian had to take over many of her 

cases, but again, she couldn't be the guardian anymore.  So by 
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definition, when she leaves, she left her clients behind, but again, 

everybody knew this.  It wasn't a secret that she was leaving town. 

The toilet paper scam, as the State mentioned.  I know it 

sounds great when you hear it, oh, the toilet paper scam.  They're 

charging $100.  Wards would say, I don't like the toilet paper here at this 

facility, please go to Target and get me some toilet paper that I can use.  

These are sick, older people.  They just want some good products.   

And yeah, does April need to -- does her staff need to bill 

$100 an hour to go to Target?  No, but again, their ward is saying, 

please, just go get me some basic things that I like, some better 

toothpaste, and some toiletries that I like better than that which they 

provided me at the facility.   

And again, April is a monster if she doesn't do what her 

client says.  Yeah, this person has to live out the last few months, or 

days, or weeks of their life uncomfortable, but if she does go to Target, 

and bill for an hourly fee of hundred whatever it is an hour sometimes, 

she's also a monster.  So she's placed in an untenable position where 

she -- if she serves her wards, she runs the risk of appearing to be 

abusing the system and overbilling, and all this.  And the fact is, the 

standard billing rate for a guardian is $175 an hour. 

Investigator O'Malley [phonetic] from the AG's Office, that's 

what she testified to.  That's the going rate for a licensed guardian.  So 

when the State mentions things like well, it was $650 a day for 20 days, 

yeah, that's about three hours of April's time per day, and that's standard 

billing.  She doesn't bill above and beyond what the going rate is in Clark 
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County for licensed guardians.  So three hours a day -- yeah, 650 a day 

that's a lot of money.  Okay.   

There's also lawyers who sit here in this courtroom, not me 

unfortunately, that charge $100 an hour to sit and wait until there cases 

are called.  And could they charge -- could they have a paralegal sit for 

less expense and bill their client less than the hundreds of dollar an hour 

hourly rate.   

Yeah, they probably could, but that's just not how the way 

things worked.  And the situation is, if April is doing a visit, and 

somebody says -- or Mr. Simmons, or anyone else, and they say, please, 

just go get me some toothpaste or whatever, they're just going to go 

grab it and come back, and that's billable time.  They're taking care of 

their wards, but I understand from the outside looking in it looks absurd.  

It looks ridiculous.  It looks abusive to the system, but if you dig deeper 

than a superficial inspection of these facts, you'll see, in most 

cases -- and in my memo, I was very straightforward, and the memo is 

publicly available -- that mistakes were made -- April made mistakes.  

In a lot of ways April failed her wards.  She failed to 

supervise properly.  She didn't hire qualified people.  She was 

overwhelmed by the burgeoning business that she had, and she made 

bad decisions, and she told you about some of those decisions earlier 

out of her own mouth.  

But when we're talking about, for example, the remains that 

were found in the storage unit, that ended up in a media article about 

two years ago.  What April didn't tell you earlier -- I think she's a little bit 
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nervous -- is she called each of the mortuaries listed on those 

remains -- Palm Mortuary, and others -- she called the Coroner's Officer 

to try and find out what she can do -- what she should do with these 

remains.  They all said they're all yours.  They're your property.  You 

make the decision.   

So in theory, she could have deposed of them with all those 

remains as she saw fit, but she didn't, she put them in a storage unit.  Is 

that the best place to put them?  Was it air conditioned?  Did it properly 

protect the urns?  Are people going to hear about this situation and 

blame April?   

And again, if you're looking at it from that perspective, think 

of her as a monstrous activity that she would do this out of disrespect for 

her dead wards like this, yes, that's what people are going to think, but 

again, when you see if you asked April, she called -- she did all she could 

to see how she should properly dispose of these.  And again, there's no 

way to get a hold of the -- to track down the friends or family members 

of the people listed on there.  So she did what she could, and she chose 

to protect them in the best way she could, which is to put them in a 

locked storage unit somebody someday called and says hey, do you 

have the remains for Mr. or Mrs. Such-and-Such, and she can point to 

them where to go. 

The State also brings up the "clerk scam", where staff 

members would go and charge -- where they could have used e-filing, 

they go -- and they go charge for an hourly rate for waiting in line at the 

clerk's office.  True, but every single petition required certified copies.   
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We all know from working in this court, you can't get a 

certified copy online.  You have to go to get from the clerk's office.  So 

certainly when, either Ms. Parks or staff members would go to the clerk's 

office, and to pick up a certified copy for one case, yeah, they would file 

things in other cases, and again those are documents that she could 

have e-filed from her office.   

It's the same situation where if you look at the set of facts, 

person A bills $100 an hour, or $50 an hour, or whatever, and go to the 

clerk's office to do something they could have done from their office for 

a lot less, that's 100 percent true, but again, if you expand your 

investigation, and look into the real facts, there were there anyway.  In a 

lot of these cases -- I wasn't there for all of them, of course, but if you're 

there to get certified copies, you might as well file everything while 

you're there.   

There's also deadlines where you have to hit, where it needs 

to be filed on a certain day so you bring it to the clerk's office to make 

sure that it gets filed and that all the paperwork was prepared properly, 

and will be accepted by the clerk for filing, and if it gets rejected on the 

day of the deadline, then you find out the next day, you missed your 

deadline.  So again, on paper, when you superficially look at this, yeah, 

that's horrible.  You don't bill $100 an hour to stand in line, but as a 

practical matter, when you're April Parks, and you have 100 plus wards 

at one point, with hundreds of deadlines to deal with, you have to make 

these spontaneous decisions and entrust people to do your groundwork 

for you -- your grunt work for you.  She can't possibly supervise 
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everybody's billing.  

But as the State -- and I pointed out in my memo, and as the 

State pointed out, Mr. Simmons was the billing guru of this office.  As 

Mr. Raman pointed out, he trained people how to bill.  To quote the 

State, "He's in charge of billing.  He alone made that decision as to 

billing training."  So the vast majority of the, almost 300 charges that 

were brought, involved fraudulent false billing.  Okay.   

April wasn't in charge of billing, and that's clear.  I quoted 

Angelica Sanchez's testimony to the grand jury.  And I quoted Heidi 

Kramer's sworn testimony to the grand jury.  Both of whom separately 

testified that it was Gary Simmons who was in charge of the billing 

process from start to finish.   

So again, the vast -- did it happen on April's watch?  Was she 

at the wheel?  Yes.  She is in charge.  She's the head guardian.  She 

founded the company.  So it's on her; it happened on her watch.  Just 

like the named partner at a law firm is technically on the hook for all of 

her or his underlings, whether it's a paralegal, or a new attorney, or a 

secretary, or a clerk who does something wrong.  That's exactly right.   

And she said earlier, she takes responsibility, because she 

didn't do everything that she was supposed to do, but the vast majority 

of the malfeasance wasn't perpetrated by April in this case.  Did she turn 

a blind eye?  And I addressed that my part in my memo.  I won't go over 

that whole paragraph again.  

Did she succumb to some of the pressure, perhaps greed 

even, of the amount of flexibility that the guardianship assistant gave 

SUPP 0128AA 0303



 

- 39 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

her?  Yeah, I think she did, in all honesty.  I know that she pled the offer, 

but as I conceded in the memo, yeah, she made -- she absolutely made 

mistakes that you heard from her she regrets.   

But you have to understand, this is -- these facts are 

shocking.  They're terrible.  They're macabre.  They're things 

we -- guardianship itself is a macabre business that only a few people 

can handle.   

April did a great job for a long time.  She helped countless 

people and obviously she also hurt a lot of people as well, and that's an 

awful thing.  Nobody wishes that would have happened.   

All I want to say in closing, Your Honor, is that I hope Your 

Honor sees fit to punish Ms. Parks for her personal wrong doings, not 

essentially for failing to supervise, wrongfully hiring certain people, 

wrongfully entrusting certain people with crucial aspects of her business, 

but I think there's a reason the Nevada State Division of Parole and 

Probation recommended 64 months sentence on the bottom, that's 

basically five years and four months.  I think they -- though their PSI was 

less than ideal, I think they get -- I think they get the roles -- the 

respective roles of Ms. Parks and Mr. Simmons in this, as well as Mr. 

Taylor, and anybody else who was involved, but it's a case where 

initially, as soon as you review it, it's very easy, and very convenient to 

just immediately vilify April Parks. 

She became the face of this case both in the media, in this 

courtroom, everything is -- it's on her. She is the face of the case.  I don't 

think that accurately depicts who is at fault for the actual wrongdoings of 
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this case.  She absolutely did wrong to her clients, and I couldn't have 

been more clear in my memo.  She did wrong.  She failed the interests of 

her clients.  She failed in her duties as a guardian, but again, I implore 

the Court, sentence her for her personal wrongdoings, not for 

those -- not for the actions of any others, even if the statute says the 

chief guardian is responsible for her underlings.   

I'm asking the Court just to sentence her as to what you 

believe is appropriate for her, based on her wrongdoing.  She's been in 

custody approximately 20 months now, Your Honor.  All I can say at this 

point is, I appreciate your time and I submit on that.   

THE COURT:  Okay.  Thank you, Mr. Goldstein.   

Mr. Simmons.   

MS. BORDER:  Your Honor, may I just have one quick 

moment?   

THE COURT:  Yes.   

MS. BORDER:  Thank you.  Thank you, Your Honor.   

THE COURT:  Okay.  In regards to Mr. Simmons, Mr. 

Simmons, I have read the sentencing memorandum that was submitted 

by Ms. Border.   

And, Ms. Border, thank you very much for submitting your 

sentencing memorandum.   

I've read the letters that were submitted on your behalf, 

including the letter that was written by you, as well I read the letters that 

were submitted on behalf of the State.   

Mr. Simmons, is there anything that you would like to add 
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before I pronounce sentence against you? 

DEFENDANT SIMMONS:  Not at this time, Your Honor. 

THE COURT:  Okay.  Ms. Border.   

MS. BORDER:  Thank you, Your Honor.  And because I did 

submit that sentencing -- 

THE COURT:  You did.  

MS. BORDER:  -- memorandum, I will keep it brief.   

I just wanted to point out a couple of things, and it's how the 

State started in their presentation to you, pointing out that Mr. Simmons 

was not the named guardian, nor the business owner of the entity.  He 

was the office manager; however, when he came to work with Ms. Parks 

she had been a guardian for approximately five years.  She had worked 

with and through an attorney's office. 

When Mark came to work with her he had no experience in 

that particular field.  He took his direction from April.  He understood that 

April took his direction from attorney's that advised her. So when it came 

time for billing, he thought that this was something to be relied upon, 

something that somebody had been in the business doing, taking the 

direction from attorneys, so he felt that he could rely on that information.   

Obviously, very wrongly, and again, in my sentencing 

memorandum, I did point that out in a few different areas that common 

sense at a certain point should have kicked in, and he should have 

realized that this is not the way to do it, and he should have questioned 

that.   

The only other issue I wanted to point out was one in Mr. 
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Goldstein's presentation with the Court.  Actually, the grand jury 

transcripts and I reviewed those, Ms. Sanchez did say, and testify that it 

was Ms. Parks and Mark Simmons that both explained how to bill to her; 

however, Heidi Kramer specifically said it was April Parks that showed 

her how to bill.  It was not Mark.  Mark reviewed her billing, but when it 

came time to learn how to bill, it was April that instructed her.   

So as to that end, Your Honor, we understand that this is 

probably a difficult case, given the amount of victims, the amount of 

people that were impacted, trying to determine a correct sentence.  What 

I would say for this particular case, as particular to Mr. Simmons, is that, 

he has spent close to two years, like the rest of them, in jail.  This is 

somebody with zero prior criminal history.  He's never had any contact 

with law enforcement at all.  So two years in jail has been a very, very 

eye opening situation for him.   

There is a significant amount of restitution that needs to be 

paid.  If Your Honor is to follow the stipulated sentence, as to Mr. Taylor, 

that would, you know, be a set period of time, not probation.   

If Parks is to receive prison time again, that would not be 

probation, or an opportunity to pay that restitution.  

I think that Mr. Simmons is in a good position in the fact that 

he would have served two years in prison -- I'm sorry -- in jail, be given a 

grant of probation with a very real possibility of paying back his 

significant portion of this restitution.  He has family that are present.  

They've traveled from Indiana to be here today.  I have spoken with 

them.  They are willing and able to help him make restitution payments 
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from the get-go if that's something Your Honor is inclined to giving him 

opportunity to do.   

He's employable.  He has people that are willing to hire him 

as soon as he's released.  If what we're trying to do is to give back to 

these victims, and pay back some part of restitution, although, that 

amount is very significant, and I'm not claiming that he can do it all on 

his own, but he can try.  He can make a good-faith payment each, and 

every month with the help of his family, and working on his own.   

So again, this is not a situation where we're asking for 

probation for somebody who has never spent a day in jail.  We're asking 

for probation for somebody that's already spent close to two years in jail.  

They have been punished in that regard.  We're asking for an 

opportunity with somebody with zero criminal history to get a grant of 

supervision on probation and pay back this restitution.  That's a first and 

foremost thing on his mind and he's more than happy to do that.   

Your Honor, again, I know that this is a case that is 

overwhelming, and there's a lot to it, but I was hoping that Your Honor, 

based on our sentencing memorandum, would kind of see the crux of 

how different individuals are responsible, and should be punished, and 

we're hoping that you do give Mr. Simmons an opportunity for 

probation.   

So with that, I would submit it to the Court.   

THE COURT:  Okay.  Thank you, Ms. Border.  

And, Mr. Taylor, I have read the letters that were submitted 

on your behalf, as well as the letters that were submitted on behalf of the 
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State.  Is there anything you would like to say before I pronounce 

sentence against you?  

DEFENDANT TAYLOR:  Yes, Your Honor.  Thank you.   

These -- these past two years have been some of the most 

difficult years of my life.  I've never been in trouble with the police.  I 

always associated myself with honest, loving, and giving individuals.   

While incarcerated I've found myself surrounded with angry, 

hateful, deceitful, and violent men.  Not a situation I would ever want to 

be in again.   

The hardest part about being in jail since the beginning of 

2017 has been the separation from my wife, children, and extended 

family.  During the time my father's health has deteriorated, and I have 

not been there to help with his care.  I've not been there to take him to 

the doctors or support my mother while she cares for him.  I hope and I 

pray that I'm able to -- I hope, and I pray I'm able to see him again while I 

still have a chance.   

I have not been there for my children either, especially for 

my young daughter.  My sons are older, and they can care for 

themselves, which doesn't mean that they still don't need and deserve 

my love and support.  By not being there for my daughter has been very 

hard on me.  The thought of her being without her mother and myself 

breaks my heart.  She's done nothing to warrant this punishment.   

She's not been alone, thankfully.  She has the love and 

support of my wife's parents, who have been amazing during this 

difficult time in our lives.  That being said, my daughter needs and wants 
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to be raised by both her mother and myself.  We've been separated long 

enough.   

My goal when I'm released from jail is to find suitable 

employment to support my wife and my children to remove that burden 

from my extended family.  One thing I've learned during my 

incarceration is that I would never want to go through this again.  I will 

do anything and everything to keep my family together and never put 

myself in a situation where I would find -- where I would return to jail.   

I believe that I have paid for my mistakes and been punished 

enough.  I desperately want and need to be reunited with my wife and 

children.  We have all suffered greatly during these past few years; my 

daughter most of all.   

I ask that you grant me the opportunity to prove to you the 

type of man that I am, to show you that I'm a loving and caring 

individual that wants nothing more than to be with my wife, and 

children, and extended family, to be the father, son, brother, and friend 

that God intended me to be.   

I understand you have a difficult decision to make regarding 

me and my co-defendants' sentence.  I ask for leniency for all of us.  I 

guarantee you you'll never see any of us again.   

Thank you, Your Honor.   

THE COURT:  Thank you.  Ms. Waldo. 

MS. WALDO:  Thank you, Your Honor.   

And Your Honor, I know Your Honor has read the letters that 

I provided on behalf of Mr. Taylor and one of the reasons I do want to 
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provide those to the Court is because I believe the family members and 

the individuals that have been a part of Mr. Taylor's life since he was a 

young man, are much better equipped to give you an idea, and paint a 

picture of Mr. Taylor than I am, because although I've known him for the 

past two years, and I've certainly seen a different side of Mr. Taylor than 

the individual that's being portrayed in the media, his family and his 

loved ones certainly know him best.   

Throughout my representation of Mr. Taylor, I have spoken 

at length with both of his parents.  And what I can tell you -- to this Court 

is that they are heavily involved in this case, and they love, and support 

Mr. Taylor, and are absolutely going to continue to love and support Mr. 

Taylor regardless of the outcome here today.   

This case has weighed heavily on them.  One of the things 

that his mother expressed in her letter, as well as to me on numerous 

occasions, is that she never saw Mr. Taylor being in the position that he 

is in right now.   

Throughout his childhood he was the one that didn't cause 

her any trouble.  He was kind.  He was caring.  He was loving.  He was 

compassionate, but he did what he was supposed to do.  And for 44 

years of Mr. Taylor's life that's exactly what he's done.  That is what he's 

exemplified as a man.  He's been a father to his children.  He's been a 

loving husband to his wife.  He's been a loving and devoted son to his 

family. 

One of the letters that I attached was from his brother, who 

actually works in the justice system, and I think that speaks highly of Mr. 
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Taylor.  And not only I think illustrates to this Court the man that he is, 

but the man that he actually is -- that the man that he is going to 

continue to be, but also illustrates to this Court that this is not a criminal 

mastermind.  This is not an individual that's ever gotten into trouble 

before.  The Court can see from his PSI he has zeros across the board, 

and in my experience, in doing this type of line of work, that's very rare 

to come across an individual that's never been in contact with law 

enforcement.   

So for 44 years of his life, Mr. Taylor has stayed out of 

trouble.  He's been a contributing member of society.  And as I indicated 

earlier, he's been a loving and devoted father, son, and husband.  And all 

Mr. Taylor is asking for this Court today is to give him a chance to fulfill 

those roles once again.   

So oftentimes we talk about these types of cases and we look 

at punishment and talk about incarceration, because that sometimes is 

the only punishment that seems to justify, or seems to satisfy 

individual's needs, especially the named victims in this case, but Mr. 

Taylor has been punished beyond just the incarceration that he's spent.  

He spent 668 days in custody.  That is not a small number.  

That is almost two years of his life.  And as he just indicated to this Court 

in that letter that he read to you, that time away from his child -- from his 

daughter -- she was 13 when he was taken into custody.  She's 15 years 

old now.  So for two years during, perhaps one of the most difficult 

transitions in a young girl's life -- those teenage years -- that I can think 

of no woman that wants to ever repeat again, she's been without her 
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mother and she's been without her father; two individuals that she was 

extremely close to.  And having phone contact with them, talking to 

them on the phone, seeing them on a video contact visit is in no way can 

replace having your father in your life day after day.  

And while he knows that his daughter is in a good situation, 

because she's with her grandparents, again, he wants the opportunity to 

be there for her.  He wants to raise her.  He wants to exemplify to her 

what it is to be a contributing caring member of society.  That's what 

he's done for 44 years, and that's what he's going to continue to do once 

he's released from custody.   

An individual is so much more than the sum of one mistake, 

or one wrongdoing, or one criminal conviction that they've committed in 

their life.  Mr. Taylor for 46 years has been an exemplary individual.  He 

got involved in a situation that obviously was much beyond him, and as 

the State illustrated in their argument, he was played a very minor role 

in this case.   

That being said, Mr. Taylor is the only individual in this case 

that when he accepted this negotiation he knew he was going to prison.  

There was no exception.  There was no guessing.  He knew the minute 

he signed that deal he signed himself up for a minimum of two to five 

years in prison, and that's not an easy situation for anyone to find 

themselves in, but certainly someone like Mr. Taylor, who at 44 years old 

found himself sitting in jail awaiting his fate.   

That being said, Mr. Taylor, did accept responsibility.  He did 

sign that plea deal.  And he is ready, and willing, and able to accept the 
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punishment Your Honor deems necessary for him, but I'm asking this 

Court to look beyond just the -- what the media has portrayed of Mr. 

Taylor.  I'm asking this Court to look beyond what the State has 

portrayed of Mr. Taylor.  And I'm asking the Court to look at Mr. Taylor 

as a whole, and as a man at 46 years of age, who has never, prior to this 

case, been in trouble in his life.  And I'm asking this Court to sentence 

him based on the totality of that individual and not this one isolated 

mistake in his life.   

I'm asking this Court to follow this plea negotiation.  I 

understand that a two to five year sentence may not be sufficient for 

some of the individuals sitting in this courtroom, but for Mr. Taylor, and 

for the role that he played in this case, I believe that is a fair and just 

outcome for this case, and I'm urging this Court to follow that.  And with 

that, I'll submit.   

THE COURT:  Thank you, Ms. Waldo.   

State, your victim speakers.   

MR. RAMAN:  Your Honor, we'll start with Larry Braslow.   

MR. GOLDSTEIN:  Could we approach, please? 

THE COURT:  Yes.   

[Sidebar at 10:25 a.m., ending at 10:27 a.m., not transcribed] 

THE COURT:     Okay.  We're going to go back on the record.   

And sir, if you could just go ahead and have a seat for us 

briefly, because what we're going to do is we're going to make a brief 

record, and then we're going to take a short recess, so that everybody 

has the opportunity to use the restroom or anything they need to do 
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before we get started with the rest of these proceedings, as it may take a 

while.   

Mr. Goldstein.   

MR. GOLDSTEIN:  Thank you, Your Honor.  I'd like to address 

a matter that we discussed in chambers part of this hearing.  When I say 

in chambers, both Mr. Westmeyer and Mr. Raman, Ms. Waldo, Ms. 

Border, and I were in the presence of Your Honor back your chambers.  

THE COURT:  Correct.   

MR. GOLDSTEIN:  The issue was a technical that I won't 

belabor at this time, but for the record, I'm going to object to the victim 

speakers based on lack of notice.  I understand they have a -- they have --  

THE COURT:  Okay.  Remember -- sorry, Mr. 

Goldstein -- there will be no outbursts in this courtroom.  That will cause 

you to be removed from these proceedings.  Mr. Goldstein, and 

everyone in this courtroom will be entitled to the same respect.  

Mr. Goldstein.   

MR. GOLDSTEIN:  Your Honor, the situation is, by statute, the 

Defense is entitled to written notice of the names of the witness who are 

going to be testifying and offering the victim impact statement at 

sentencing for what was apparently a clerical mistake at the District 

Attorney's Office.  I didn't receive any notice of any speaker.   

Okay.  So we discussed this in chambers.  I'm not going to 

belabor it, but for the record, I'm going to object.  I understand these 

people have a voice and they want to be heard.  I'm not going to belabor 

the matter, but again, just for the purposes of the record, I will object to 
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the Court's consideration of these victim impact statements, only due to 

the State's not complying with the statue, so far as notifying the Defense 

of their speakers.   

Thank you.   

MS. WALDO:  And Your Honor, we would join in that 

objection, just through the same basis that we did not receive notice --   

THE COURT:  Okay.  Ms. Waldo. 

MS. WALDO:  -- the same as did Mr. Taylor. 

THE COURT:  Okay.   

State.   

MR. RAMAN:  Your Honor, the State did encumber to provide 

notice.  I have with me copies of fax notices.  I think they met their -- the 

wrong intended recipient, another attorney by the name of Goldstein in 

some cases received this.  I just received notice this morning that it was 

the wrong Goldstein and then I forwarded it.   

He did receive one notice. 

MR. GOLDSTEIN:  This morning at 7:32 I received one notice.  

And again, we've already this, so I won't go in circles, Your Honor --  

MR. RAMAN:  Right.   

MR. GOLDSTEIN:  -- but just wanted to make that record.  

That's all.   

MR. RAMAN:  Right. There was a clerical mishap.  I don't 

know that it effects anything.  I don't think the Defense is asking for a 

continuance.  And under the circumstances, I don't know if one would be 

feasible.  Certainly, the names of them are available.   
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We're going to take a little break.  They can peruse those 

now, and if they have any objections further on, we can discuss that and 

maybe make further record, but it's simply a clerical mishap.   

THE COURT:  Okay.  And that objection has been noted for 

the record; however, as we previously discussed in chambers, the victim 

speakers will be allowed to speak, with the understanding that because 

there was no notice, as each person is individually called to speak, the 

Defense reserves the right to make the appropriate objections and I will 

rule on them at that time.   

As I have seen groups of notices, but I have not -- I mean, I 

don't remember them all verbatim, as I sit here today, but the Defense 

does reserve the right to make individual objections as those people are 

called, but the people that are under victim speakers under the statute 

will be allowed to speak here today.  

So --  

MR. GOLDSTEIN:  Understood.  Thank you.   

THE COURT:  -- in light of that, we are going to take a 15-

minute recess.  We will be back at 10:45.  We will start promptly at 10:45, 

so if everyone could be in their seats, and we'll proceed with the victim 

speaker portion.  

MR. GOLDSTEIN:  Thank you, Your Honor. 

MR. RAMAN:  Thank you, Judge. 

MS. WALDO:  Thank you, Your Honor.   

[Recess taken from 10:30 a.m. to 10:43 a.m.] 

THE MARSHAL:  Remain seated.  Come to order.  
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Department 10 is now back in session.   

THE COURT:  Okay.  We're going to go back on the record in 

C-321808.   

We have all of the same parties present as before.  We are 

ready for your victim speakers, State.  

MR. RAMAN:  First is Larry Braslow.   

THE COURT:  Okay.   And sir, if you can raise your right hand 

for me.  Thank you.   

LARRY BRASLOW, SWORN 

THE CLERK:  Please state your full name, spelling your first 

and last name for the record. 

MR. BRASLOW:  Larry Stephen Braslow.  Last name is 

spelled is B-R-A-S-L-O-W. 

THE COURT:  Thank you very much, sir.  And, sir, what 

would you like to tell me today.   

MR. BRASLOW:  Well, Your Honor, I'm the son Ruth Ann 

Braslow.  She was one of the wards under April Parks.  First of all, I want 

to express that the extent of the emotional pain and suffering inflicted on 

my family and me, due to the systematic destruction of my mother's 

mind, body, spirit, and every -- very life is beyond imagination.  My 

family, our friends, and I will live with this horrible and devastating 

nightmare for the rest of our lives.  

Five years ago, on or about the first week of January 2013, 

my mother Ruth Mary Ann Braslow had her drastically changed by the 

Defendant April Parks and her associates.  Ruth was living in her home 

SUPP 0143AA 0318



 

- 54 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

totally independent, driving herself to the hair salon once a week, 

shopping, cooking, cleaning her home without any assistance, visiting 

with neighbors, contacting family and friends via the internet and 

telephone.   

My mother was taken from her home forcibly kicking and 

screaming, medicated into oblivion because she objected to being 

removed from her home.  Sequestered so none of her friends or 

neighbors could see her, and then placed under a court-appointed aide 

guardianship of April Parks.   

April Parks made sure that she was isolated from her friends 

and family members, who my mother was in contact and were kept in 

the dark as to what was happening.  Parks, in concert with her attorney 

Lee Drizin filed fraudulent documents in Clark County Courts stating that 

neither my mother's sister, Lottie Malnon [phonetic], by the way, who is 

still alive, nor I even existed so she could take control of my mother and 

her estate.  

When I found a posting on the door of my mother's home 

with April Parks' name and number, I called Ms. Parks, left a message 

with her answering service.  When Parks returned the call I was outside 

the home of my mother with a Las Vegas Police Officer, because we 

were doing a welfare check.   

The call was heard on the speaker, so both the officer and I 

heard Parks tell me to contact her attorney Lee Drizin.  Refused to tell me 

my mother's condition or location.  Yet Parks acknowledged that she 

knew who I was, the son of Ruth Braslow.   
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Parks and her attorney Lee Drizin, both claimed that my 

mother did not want to talk with or see me.  This was later found out to 

be a blatant lie.  Only after I obtained an attorney, I was informed where 

my mother was confined.   

Upon going to see my mother, I discovered that she was 

being medicated to such a degree that she was confined to a bed, and 

her mental abilities were impaired.  Parks had lied to the group home 

manager where she placed my mother.  Brought her there by ambulance 

on a stretcher.  The group home personnel never knew that Ruth had 

been a fully functional human being.   

Parks used my mother's money to fight me in court while she 

depleted her assets and kept her overmedicated.  When I finally was able 

to obtain records of the sale of what was in my mother's home, family 

heirlooms, antiques, documents were conveniently missing.   

Something as simple as an address book with all the family 

history since the 1960s was unaccounted for.  My father's footlocker 

from his service in the Army Air Corps during WWII containing all his 

documents, medals, uniform, and more, just disappeared.   

My father had created a formal list and a videotape of the 

contents of their home.  Yet this has never surfaced.   

When I finally obtained guardianship of my mother, she had 

deteriorated to such a degree that there was no way to bring her back to 

her prior functional condition.  Upon inspecting the six to eight boxes of 

documents taken from my mom's house, and stored by Parks, I found 

that several different records were missing.   
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Apparently, my mom kept all her financial transactions, 

including, but not limited to utility bills going back when she moved to 

Las Vegas back in 1987.  Yet her telephone records were missing.  The 

telephone bill records would have contained all telephone calls, long 

distance, which reveal whom in the family she had been speaking with 

and would divulge who should be notified if she was in distress.   

As I stated earlier, her address book with all the contact 

numbers was not in any of the boxes.   

Mom had printed hundreds of emails, yet the ones in the 

past year were missing. 

Mom was the matriarch of our family, but the records of our 

family have disappeared, along with my father's ashes.  That's another 

good question.  Where are my father's ashes?  I have no idea.   

April Parks took my mother from her friends, and family, in 

particular her sister, her niece, and me by her self-serving acts.  Parks 

cost my mother her freedom so Parks could steal tens of thousands of 

dollars.  By my calculations in excess of $100,000 by false billings, 

privately deposing of property, overcharging for services that were 

probably not delivered.  These are just a minor part of the deception that 

has been imposed on all of us.   

The records of my family history have been erased by April 

Parks.  Parks obviously did this in an effort to eliminate any records that 

might show that there were family, friends, and her attorney to contact 

should anything happen.   

Ruth, my mother, had had her attorney prepare documents 
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placing a neighbor as her medical representative, yet in these 

documents I obtained from Parks, any and all records from the attorney 

were missing.  You can only steal a person's life if you hide the 

documents stating who her family, friends, and legal contacts are should 

they need to be contacted in case of an emergency.   

April Parks used every means at her deposal to take away my 

mother's life.  April Parks took my mother from me.   

Parks' actions left my mother financially bankrupt, crushed 

physically, and devastated mentally.  Through her position as the court-

appointed legal guardian Parks willfully, knowingly, and intentionally 

destroyed my mother's remaining years, and our family's legacy.   

April Parks needs to spend the rest of her life -- and her 

associates -- in prison.  If penal colonies still existed, this is where April 

Parks and her associates should be placed.  

In conclusion, I ask the Court to be the champions they claim 

to be for all our beloved elderly.  Send a clear message to anyone who 

wants to steal from and destroy our precious one's lives.   

Please give some measure of peace to my family and my 

beloved mother.  Give her the maximum -- and her 

associates -- sentence by law.   

Your Honor, thank you for listening.  I hope you will bring 

justice for my mother.   

THE COURT:  I thank you, sir.  Thank you very much.  

MR. GOLDSTEIN:  No questions, Your Honor.  

THE COURT:  Any questions?   
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MS. BORDER:  No questions.   

MS. WALDO:  No questions.   

THE COURT:  Sir, thank you very much for being here --   

MR. BRASLOW:  You're very welcome.   

THE COURT:  -- today.      

State, your next speaker.   

MR. RAMAN:  Karen Kelly.   

THE COURT:  Okay.  Ms. Kelly.  Ms. Kelly, if you could raise 

your right hand for me to be sworn.  Thank you.   

KAREN KELLY, SWORN 

THE CLERK:  Please state your full name, spelling your first 

and last name for the record.   

MS. KELLY:  My name is Karen Kelly, K-A-R-E-N K-E-L-L-Y. 

THE COURT:  Thank you very much, ma'am.  And, ma'am, 

what would you like to tell me today? 

MS. KELLY:  Hi.  Thank you, Your Honor.   

My name is Karen Kelly, and I am currently the Clark County 

Public Guardian.  In late 2015 the public guardian's office was notified 

that Ms. Parks, a private professional guardian was resigning from all of 

her guardianship cases, and the court needed us to step in on a majority 

of these cases.   

At the time, I was a supervisor in the office, and myself and 

another case manager worked on these cases almost exclusively.  In 

total the public guardians office was appointed to serve as guardian on 

45 cases, which is a large amount of cases to take on at one time.   
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I'm here today to speak on some -- on behalf of some of 

those individuals, and to inform the Court on how Ms. Parks' criminal 

actions affected their lives.  She was appointed to protect these people, 

and the criminal acts she committed created intense anxiety, and 

anguish for what many of these individuals was the final years of their 

lives.   

I would as the Court to note, this is not a -- just a financial 

crime.  It was abuse of trust, and authority in her position.  Individuals 

under guardianship are often unable to care for themselves.  They must 

rely on the people appointed by the Court to protect them.   

Ms. Parks was a trained guardian, and she even served on 

the board of the Nevada Guardianship Association.  The choices she 

made were out of greed, not because she didn't understand the ethical 

responsibilities of being a guardian.   

I'll now talk about a few of the cases that we have.  Ms. Maria 

Cooper:  I first met Ms. Cooper in December 2015, and she has 

unfortunately she passed away.  At that time, she was 88 years old and 

so full of energy.  She was fully aware of what was going on with Ms. 

Parks, and was so very angry.  She had been unable for so long to get 

anyone to listen to her about her concerns regarding the guardianship 

and her missing funds.   

Ms. Cooper was so concerned that her funds were depleted 

that she stopped spending money on the things that she used to 

regularly liked to do.  She used to like going weekly to Walmart and 

getting her hair done regularly.  She stopped all of that.   
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She even requested to be moved to a smaller room at the 

facility so she could save money to ensure she had enough funds for the 

rest of her life.  .  Her sense of security was completely taken from her.  

An estate that Ms. Cooper built up over her entire lifetime was 

significantly depleted.  

At the beginning of the guardianship it was evaluated at 

about $400,000.  When we took over there was about 100,000 left.  These 

funds were depleted through overbilling and mismanagement within just 

the space of three and half years.   

While speaking with Ms. Cooper, and spending time with 

her, it became apparent that she was really fully able to handle her own 

medical decisions, and she only really requested that we help her with 

her finances because she was in a position where she felt she was losing 

everything.  Interestingly, I reviewed the original certificate of incapacity 

that was filed by Ms. Parks, and it didn't even list a cognitive impairment, 

rather the biggest problem was that she couldn't hear properly.   

The public guardian's office arranged to have her re-

evaluated for guardianship and the guardianship of the person was 

ultimately terminated.  This is important, not only for Ms. Cooper's sense 

of independence, and ability to now make her own decisions, but it's 

also a significant reduction in the amount of time spent my a case 

manager on the case, which in turn is a huge reduction in the billable 

time.  

What was so apparent to myself and another case manager 

in the office about Ms. Cooper's ability to make her own decisions, was 

SUPP 0150AA 0325



 

- 61 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

disregarded by Ms. Parks and her team, due to their greed, as they 

continued to bill by assisting her and taking her to doctor's 

appointments, and everything that being a guardian to the person 

entails, which was not even necessary in Ms. Cooper's situation.   

I'd like to talk about Mr. Joseph Massa.  He's currently 100 

years old, and he's a WWII Veteran.  Due to his physical limitations, he's 

not able to be here today.   

Originally, in Ms. Parks' petition back in 2011, she did advise 

the court that Mr. Massa was in agreement with the guardianship, and 

he continues to be today.  He recognized he need help and needed 

assistance in applying for VA benefits that he was most entitled to.  

During Ms. Parks' time as guardian, almost five years, Mr. 

Massa never received any VA benefits.  His estate was depleted to the 

point he almost had to move to a different facility, as he could no longer 

afford the monthly room and board costs.  He was so concerned and 

worried about what was happening, he actually sent his own referral to 

our office.   

He didn't know if he had enough funds to stay at the facility 

and he indicated in his referral that his guardian had cut out on him and 

sold all of his stocks.  While we don't have a true figure of Mr. Massa's 

estate, because an inventory actually wasn't even filed in this case, we 

believe about $130,000 is where it started.  By the time we took over, 

there was less than $20,000 left, and all of that needed to be paid to the 

facility, as they had not been paid in quite a long time.  

I do want to let the Court know, he's now receiving over 
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1,800 a month in VA benefits.  Of course, we can't go back to the five 

years that he missed out on, and his estate can never recoup that, but 

he's now able to stay in the facility that he's lived for many years.   

Ms. Parks' billed Mr. Massa to have an employee of her office 

take him on outings at a cost of over $100 an hour, something which can 

be accomplished by a caregiver for a quarter of the cost, usually about 

$25 an hour.  These outings typically lasted three to four hours.  So 

you're looking at 3 to $400 to take a gentleman to the casino.  Yet she's 

never been able to establish any VA benefits for him.   

I'm not even sure she applied for the benefits, as her records 

do not reflect any billing references for the VA; however, she did ensure 

that her fees were paid of about 6 to $7,000 per year.   

Her actions left a vulnerable -- at the time, 97-year-old WWII 

Veteran in a panic, and possibility of losing his place of residence.  To 

this day, when we discuss April Parks or staff talk to him, he becomes 

very emotional and says, I don't know why this happened to me, I'm a 

good person.   

Ms. Ann Holmquist:  Ms. Ann Holmquist and her husband 

Charles were both under guardianship with Ms. Parks.  Mr. Holmquist 

unfortunately passed away before Ms. Parks began to resign from her 

cases, and since we were guardian of Ms. Holmquist, she has also 

passed away.   

When our office was appointed, we visited Ms. Holmquist 

and found she had very, very few items of clothing at the nursing home.  

And when we reviewed the accountings we could see why.   
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Generally, a nursing home client, who is receiving Medicaid 

only gets about $35 a month in income, and that's to go towards their 

personal needs.  All the rest of their income goes to the facility for their 

care, and Medicaid covers the difference.   

So for a guardian, if the protected person receives a lump 

sum of money, you want to be sure they now have adequate clothing 

and we want to put aside -- aside funds for burial, and in some cases, 

we've even been able to use lump sum funds to ensure the burial of a 

spouse.  In her accountings to the court Ms. Parks reported that Ms. 

Holmquist did receive funds from her husband's insurance policy, and it 

was in the amount of $9,493.  She also reported, during this same 

accounting period, that she used all the funds to pay her fees.  

For this same time period, just -- just over -- oh, almost two 

years -- March of '14 to the December of 2015, Ms. Holmquist only 

actually received $70 in cash, and $57 for her personal needs that whole 

time.  Ms. Parks made no attempt to purchase a burial policy, which was 

allowable by Medicaid.  And also made no attempt to use the funds to 

make sure Mr. Holmquist to interred appropriately.   

Mr. Holmquist is one of the cremated remains that you see 

on that chart.  They were abandoned, as was said before, and left in a 

storage unit, that was subsequently auctioned off due to nonpayment of 

storage fees.  Luckily, we were able to secure these remains.  And after 

Mr. Holmquist's passing -- Ms. Holmquist's passing they have both been 

interred together at the VA cemetery.   

Ms. Inessa Sanborn:  She has also unfortunately passed 
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away; however, on -- upon appointment as guardian for Ms. Sanborn, 

we received a call from caregivers at the facility she was residing at that 

she's in desperate need of funds and she needs new shoes.  We need to 

get out there immediately.  We make arrangements.  We access the 

funds.  And we took a check the next day.   

Upon arrival at the facility, the case manager was shocked to 

find Ms. Sanborn with swollen legs and feet, and the shoes she was 

wearing appeared to be too small.  In addition the shoes had holes in the 

them. She had stuffed paper in the holes and had applied Scotch tape to 

the back of the shoes where they had frayed.  I actually even have a 

picture for you to see the shoes that this lady was actually wearing.   

The case manager checked her room.  No other shoes 

available.  Not even a pair of slippers that Ms. Sanborn could wear.  

Ms. Sanborn told the case manager I request funds.  The 

facility says we request funds and we're always told she's got 40 pairs of 

shoes.  Ms. Sanborn reported she asks for monthly statements about her 

money each money, to which Ms. Parks would tell her she said, I'm in 

the process of consolidating the accounts and I'll provide a statement 

next month.  She never received a statement, Your Honor.   

Ms. Parks did provide a final accounting to the Court in this 

case in February of 2016, which encompassed a time period of May 2015 

through January of 2016, about a seven or eight-month period.  During 

this time she prepaid herself over $7,900 in fees.  For this exact same 

time period, only $126.10 was paid out for the personal needs of Ms. 

Sanborn, and no cash was ever provided to her.  I'm not even sure what 
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services was being billed for Ms. Sanborn, as she was obviously not 

providing for her needs.  

Even more egregious, was what we found when we received 

the documents from the police that had seized.  These documents were 

in Ms. Parks' possession before they were seized by the police.  And 

among these documents was a power of attorney that named five 

different people that Ms. Sanborn would have preferred to serve as her 

power of attorney, which we always look to before we look to a 

guardianship.  None of these people received notice of the guardianship.   

The power of attorney also noted Ms. Sanborn did not want 

to reside in a facility.  Ms. Parks filed a petition to authorize the sale of 

Ms. Sanborn's home in August of 2015 and the information she had 

regarding Ms. Sanborn's wishes should have been provided to the court, 

so there could have at least been a discussion, and an evaluation of the 

expenses involved in the care of Ms. Sanborn, and whether or not 

residing back at the home was even feasible.   

As we've seen time and time again, the most important part 

of the guardianship for Ms. Parks, the payment of her fees was 

completed, and paid timely.  Yet a 90-year-old woman could not even 

gain access to more than $130 in a seven-month period.   

Ms. Sanborn had over $449,000 in her estate when Ms. Parks 

filed her inventory.  An estate, of course, she had worked her whole life 

to accrue.  This estate depleted down to 359,000 when the public 

guardian was able to marshal all of the assets.  We objected to her final 

accounting filed -- that was filed by Ms. Parks and it didn't -- as it didn't 
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adequately account for what happened to this money. 

At the final hearing on this matter, Ms. Parks failed to 

showed.  Could not be reached telephonically.  So her accounting has 

been denied in that court.  To date Ms. Parks has not provided an 

adequate accounting of her handling of Ms. Sanborn's estate.   

Mr. Norman Weinstock:  Upon first meeting with Mr. 

Weinstock, it was apparent that he was very depressed.  I do have to say 

unfortunately, Mr. Weinstock has since passed away; however, he was 

very alert, and understood what was going on with Ms. Parks, and was 

incredibly happy that a new guardian had been appointed.   

He stated, I've -- he would often request items and money 

from Ms. Parks, and she advised him if he wanted special items, such as 

soda, ice cream -- things that maybe the group home wouldn't provide 

on a regular basis -- even cans of tuna fish, and avocados that he wanted 

to eat regularly, that she would provide them, but there'd be a service 

charge for it.  The group homeowner verified that Ms. Parks would not 

provide funds to them to buy special food requests, and she wanted to 

drop them off herself.   

Once we were appointed as guardian, we'd tell the group 

home, get whatever this gentleman would like, and just us a receipt.  

That's what we do with clients that want special food items.  We don't go 

out and buy them ourselves.  We just have the group home buy them 

and we reimburse them from a receipt, maybe could take about five 

minutes.   

A review of Ms. Parks' billing showed multiple entries for 
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dropping off food items not provided by the group home, another way to 

inflate her billing, and obtain more fees.  

In her final accounting to the court she reported she had 

prepaid herself over 21,600, just for the last two years of this 

guardianship.  At that time Mr. Weinstock's case was stable, and I'm not 

sure how the billing could have been so high.   

When we were involved it was apparent -- immediately 

apparent when you met with Mr. Weinstock that he needed dental care; 

something that had not been arranged by his prior guardian.  Maybe if 

there was less time billing for grocery shopping for the protected person, 

she may have actually provided the appropriate guardianship services, 

such as arranging for dental care.      

During our time spent with Mr. Weinstock, it again became 

apparent he didn't need a guardian, and he was perfectly capable of 

making his own decisions.  Mr. Weinstock reported he'd only been out of 

the group home twice in the last three years, and once was to the 

hospital.  He reported while he as at the hospital the physician stated he 

needed a full transfusion of blood and he was adamant he didn't want it, 

but he advised that April consented for this against his wishes and he 

had the transfusion against his will.   

He asked, if the guardianship is terminated, are these the 

type of decisions that I'd have control over again.  We said absolutely.  

So as not to overwhelm Mr. Weinstock, we terminated the guardianship 

with the person first, and then we assisted with his finances for a few 

months, and we actually found him his own apartment that he was able 
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to move into.  And then the term -- and then the guardianship was 

terminated completely.   

What is most upsetting about Mr. Weinstock's case is that he 

had these very specific needlepoint pictures that his mother had created, 

and he cherished them as a family heirloom.  One of the things he asked 

us to do was can you get those from the storage unit where Ms. Parks 

has them, because every time he asked for them she would just say 

they're in storage.   

We ultimately learned though that the nursing facility that his 

wife had resided at before her death, was where the needlepoints had 

been.  When Ms. Weinstock -- when Mrs. Weinstock passed away in 

February of 2013, April was also her guardian.  She was contacted to 

come and pick up the property.  The facility says we contacted her twice, 

said if she doesn't get in contact with us, we're disposing of this 

property, and these heirlooms were ultimately disposed of.   

Ms. Parks failed to protect assets, as well as personal 

property of the estate, and had no concern for the impact this would 

have on Mr. Weinstock.  His case is just another example of an 

unnecessary guardianship with inflated billing.   

The original certificate of incapacity filed for Mr. Weinstock 

back in 2008 indicated that his condition was just temporary.  What is so 

unfortunate is that Ms. Parks' greed in establishing a fraudulent 

guardianship, not only took Mr. Weinstock's freedom for eight years, it 

robbed him of precious family heirlooms that he could never recover.   

Ms. Kathy Godfrey is currently residing in a group home.  
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She asked that I be here on her behalf today, as she really didn't want to 

come to court.  She is another of Ms. Parks' victims who was removed 

from guardianship once the public guardian's office was appointed.   

Upon the initial visit with Ms. Godfrey she reported that she 

has a toothache.  It's also noted she needed extensive dental work and 

had a cracked lens in her glasses.  Unfortunately, as her account had 

been depleted to just $128, there was no funds to immediately assist her.   

At the beginning of the guardianship, Ms. Godfrey had 

approximately 7,600 in her bank account.  She received a very small 

amount of Social Security each month, but was able to save up to the 

7,600.  Just over one year later Ms. Parks had paid herself over $9,000 in 

fees and Ms. Godfrey had nothing left.   

Ms. Parks paid herself all of these fees without providing for 

the basic needs of the protected person.  Another example of Ms. Parks' 

greed taking precedence over any of the needs of the people she was 

appointed to protect.   

In Ms. Godfrey's case, we were able to work with her family 

and even her ex-husband to accumulate funds to pay for her dental care 

and new glasses.  Ultimately, she was re-evaluated regarding the need 

for guardianship and found to no longer need the services of a guardian.  

She did request that our office stay on as her representative 

payee, and she's now our client on our voluntary representative payee 

program.  Guardianship was not necessary for Ms. Godfrey.  And if Ms. 

Parks had taken a moment to properly evaluate the situation to see if an 

alternative to guardianship could be established, and not just see 
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another opportunity to obtain financial gain, Ms. Godfrey would not have 

lost all of the funds she had been able to save. 

Mr. William Brady:  Mr. Brady is currently residing in a group 

home and he's 90 years old.  Due to his physical limitations, he is unable 

to be here today.  He has been under guardianship since 2010.   

At that time Mr. Brady had a trust, which Ms. Parks also 

served as trustee, as well as serving as guardian, which in my opinion, is 

an inherent conflict. His estate was worth approximately $148,000 

between was in the guardianship and in the trust; however by the time 

the public guardian took over in 2015, his assets were below $20,000.   

Ms. Parks failed to file an accounting annually and 

subsequently just filed one report for a five-year period.  During that time 

period for the five years, she billed $33,000 for her services; however, in 

five years she only provided $487 in personal items, which would be the 

clothes that this gentleman needed for that time, a total of $487.   

Additionally, Ms. Parks was overspending on the room and 

board costs significantly each month, which completely depleted his 

estate.  Once we were in, we just renegotiated his monthly costs within 

his income, and he was able to remain in the same facility.   

Ms. Parks collected over $33,000 in fees while ignoring her 

duty to file annual accountings and her fiduciary duty to conserve the 

estate, something which would have been easily done by ensuring his 

monthly costs were within his income, but of course, Ms. Parks' number 

one concern is the payment of fees, often to the detriment of the person 

she is supposed to protect.   

SUPP 0160AA 0335



 

- 71 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

The last people I'd like to speak about today are Marlene 

Homer and Marie Long.  This was someone that was brought up earlier.  

It was a mother and daughter.   

Ms. Long and Ms. Homer are mother and daughter and were 

both under guardianship with Ms. Parks.  Ms. Long has since passed 

away, but her daughter Ms. Homer continues to reside in a group home; 

however, she really did not want to court -- come to court today.   

She did relay some information to our case manager of what 

she would like -- information to be given to the Court, and I will relay that 

to you.  According to Ms. Homer, April ruined her life and her mother's.  

She barreled in their condo at 9:30 a.m. on June 12th or 13th, 2012, and 

told her she's going to a mental ward.   

Marlene told us there's nothing wrong with her.  She 

advised -- Marlene said now, she can't think straight anymore, but at the 

time her mind was fine.  She stated her mother died miserable and felt 

deserted.  Marlene began to cry and said her mother's last words before 

she took her final breath were I have nothing.  

She stated April apparently knew her from the time as a 

volunteer at Valley Hospital when April worked in admissions and had 

told Marlene that she was rude to her once.  April told Marlene that she 

knew all about her when she came to the condo to remove her.  She 

stated April is a terrible person, but it's her word against April's and she 

felt like no one would listen.  

She stated before April came into their lives, she and her 

mother were living in a paid-off condo.  Her mother was driving, and 

SUPP 0161AA 0336



 

- 72 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

they were doing fine.  She was able to walk with a walker and they 

needed no assistance.   

In review of Ms. Homer's certificate of incapacity, the 

physician does note she had some memory loss; however, indicated he 

believe it to be a temporary condition.  However, no further evaluations 

were ever filed, and Ms. Homer was admitted to the geriatrics psychiatric 

unit at Southern Hills Hospital after being removed from her home.   

Both cases started with the same amount of inventory, about 

72,000.  Both cases had accountings filed and over 28,000 in fees was 

paid from each case.  It appears Ms. Parks may have used the same 

accounting for both cases, as they're identical in their billing and 

remaining balance.  So according to her records, each case should have 

had over about 14,000 when we took over, but only Ms. Long's case had 

funds.  Ms. Homer had $1,379 in her entire estate. 

Ms. Parks has never accounted for the missing funds in Ms. 

Homer's estate.  Ms. Homer suffers from depression and becomes very 

emotional when she discusses what happened to her and her mother 

under the guardianship.  She blames herself for having them both put in 

guardianship and their estates being squandered.  This guilt makes her 

depressed and vice versa, the depressions feeds her guilt.  It affects her 

so much, she continues to relieve -- to refuse to leave the group home, 

and many times will even refuse to get out of bed.    

Ms. Parks' criminal behavior as a trusted court-appointed 

guardian is, in my opinion, extremely egregious.  She was entrusted with 

people's lives and had an ethical duty to protect them.  Instead she 
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abused her power for her own personal gain, overbilling and in some 

cases placing people in unnecessary guardianships in order to exploit 

them.  She did not see vulnerable adults. She didn't see them as people.  

They were a paycheck.   

Her actions show a pattern of using state funds to pay fees 

which are often over inflated and providing very little money to the 

protected person.  As a result of her actions, it's apparent Ms. Parks has 

a flagrant disregard for the judicial system, and the people she was 

appointed to protect.  And I do hope the Court will impose the maximum 

penalty allowable by law.   

Thank you for your time.  

THE COURT:  Thank you.   

MR. GOLDSTEIN:  No questions, Your Honor.   

MS. BORDER:  No questions.   

MS. WALDO:  No questions.   

THE COURT:  Okay.  And, ma'am, thank you very much for 

being here.   

State, your next speaker.   

MR. RAMAN:  Herman Mesloh.   

THE COURT:  Okay.  And sir, if you could raise your right 

hand for me.  You can remain seated.   

MR. MESLOH:  Thank you.   

THE COURT:  If you could just raise your right hand to be 

sworn.   

HERMAN MESLOH, SWORN  
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THE CLERK:  Please state your full name, spelling your first 

and last name for the record. 

MR. MESLOH:  My last name is Mesloh, M-E-S-L-O-H.  My 

wife is Kathy.  And I'm Herman William, but I go, but I go by Bill.   

I'm here today to speak from my heart about the 

circumstances of which April Parks left my wife and I in, and it is -- it is 

just a horror story.  So I'll begin with saying that on September of 2013 

April Parks came to see me at Southern Nevada Rehabilitation Center 

where I was recovering from multiple surgeries.  I had open-heart 

surgery, hip replacement, multiple eye surgeries.  I'm -- I'm blind.  My 

hip is still -- I've got severe arthritis, so I can't walk at this point.   

My wife has Alzheimer's that was diagnosed as of around 

2011.   

And I'm in the hospital recovering. She comes by and tells, 

me, you know, who she is and -- and whatever, and not a whole lot more 

than that.  The next thing I know is that she had gotten a note signed by 

a physician's assistant there saying that I needed help and that was all it 

took for her to become guardian over my wife and myself.   

The very next day she took my wife out of the house.  I gave 

her no power of attorney, no verbal authorization.  I -- I said all I was 

looking for was to have a Medicare person send a nurse to our house 

while I was in the hospital recovering to be sure -- or assure my wife was 

taking her medication.  That was it.  Other than that, I mean, there was 

no problem, other than -- and -- and my wife was -- was having difficulty, 

and the Alzheimer's was progressing on her, but even today, after 
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almost ten years now, she -- she's fine.  Her short-term memory is really 

the only thing that's affected.  Her long-term memory is fine.  

With the exception of when she was first taken out of the 

house and put into a group home called Sunshine House that was 

owned -- one of the facilities that was owned by a fellow named Jerry 

[phonetic].  After four months -- from September to December -- he told 

me that he couldn't carry her anymore because he never got paid and 

that was supposed to be the responsibility of the guardian.   

So the guardian then takes -- has my wife put in for a psych 

evaluation at some hospital.  And she had with her, her service dog, 

which is a four-pound long-haired mini-Dachshund, who notified her 

when she was going to have a seizure -- a miraculous thing.  And it was 

just, you know -- this was the love of her life.  She even had a tattoo of 

Trudy [phonetic] on her shoulder.  And she's not one that wants to go 

through pain, but anyway, now, she is taken out of the house, put into 

this group home.  She was allowed to be there with the dog, but there 

was no provision, or any money for her.  

The very next day when she was taken out of the house, I 

found that my checking account with the Nevada State Bank, and 

my -- my savings account with the Southern Nevada Credit Union were 

both canceled -- were both closed out by order of the state.  Now, she 

was not appointed a guardian to us for at least nine weeks after that at 

court by Judge Steele.  So for nine weeks she had total access of our 

property.   

We had a cat in the house that was left there.  They 

SUPP 0165AA 0340



 

- 76 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

didn't -- they didn't take the cat.  They did let her take the two dogs, but 

she was promised that the dog -- the cat would be taken care of.  For six 

weeks that cat was left in the house with no heat, no water, no food.  

And she tells me after -- finally, of getting in touch with her, because she 

is very evasive, she -- she tells me that the cat was fine, and that it was 

taken to a vet, and somebody adopted it.   

Now, how can an animal leave for six weeks without food or 

water?  How could she live for six days without food or water?   

Anyway, she's then put in another facility called Feng Shui 2 

[phonetic].  Now, this facility, she isolated my wife from her family and 

from me, and supposedly at my best interest.  I don't know.   

For six months I didn't know whether my wife was dead or 

alive.  Finally, because of a woman that I talked to at the facility that I 

was at -- now, after I spent almost a year in rehabilitation at -- between 

Sunrise Hospital and Southern Nevada Rehabilitation Center, I -- I was 

transferred to Boulder City Mountain View Care Center, which is a long-

term care facility.  We were there until this past November 2017.  So we 

there -- we're now at Delmar Gardens for the last year -- a little over a 

year now, and that's where we -- we are at this point.  

But now, when she was put in Feng Shui 2, she was heavily 

medicated for six months.  When I was finally able to get a phone 

number to be able to contact her, she was delirious.  She was not 

able -- was asleep, and I -- I managed to get approval because of a little 

bit of persuasion from the administrator at Mountain View Care 

Center -- a woman named Jenny and the -- and the admissions director, 
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a fellow named Ambrose, who knew about her history, and that she had 

been a guardian for us since 2003, and they were sympathetic toward 

me, because well, they could see I was very emotionally distressed over 

not knowing what was going on with my wife.   

And the next thing I know, she's making arrangements to 

have her come visit me, and when I see her, and she finally does get 

there -- now, there was -- there was some delay in that process too, but 

when she finally gets there, she's in a wheelchair, which she 

wasn't -- didn't need to have before.  Her arm was in a sling.  She had 

bruises all over her body.  And she had a pacemaker, which I still to this 

day do not know why she was -- she needed to have a pacemaker, but 

this all took place while she was under April Parks' care at that facility, 

and in all probability, the rational thinking is that, the doctors were 

instructed to be able to give her medication.   

And as far as doctors go, in this case, I had a situation where 

with the approval of the guardian -- without April Parks' approval, my 

doctor -- my primary care doctor at Mountain View Care Center was not 

able to tell me what the diagnosis was of what I had experienced.  I 

had -- I thought I had a hernia.  It turned out to be a -- something a little 

bit less than that, but for three -- for three months -- oh, no, for three 

weeks, I'm sorry -- for three weeks, the doctor wasn't able to reach 

her -- wasn't able to contact her to be able to get the approval to 

diagnosis my case, and, you know, I'm worried about it, you know.  She 

was barely ever available.   

That six-month period that she was missing, my sister-in-
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law -- my wife's sister, who lives in Eerie, Pennsylvania, called her office 

and talked to a fellow named Mark.  And Mark assured her that, oh, she's 

fine.  She's over there.  Gave her the phone number so she could call 

him too, and that's how came about that I got the phone number.  And 

my sister-in-law said that she really need to come down to see how she 

was being cared for.   

So it was from that point then in November of 2015 she was 

transferred to Mountain View Care Center where I was.  And while she 

was there for a year with me before we transferred, again, to Delmar 

Gardens -- anyway, that's -- that's the torment of that whole thing.  The 

dog when she was -- was supposed to have been cared for by April 

Parks -- Trudy -- when she was put in Feng Shui 2 -- and the dog was put 

in the pound.  And when my wife came back and found out that the dog 

was gone, I think she -- she probably just went ballistic and that's 

probably accounts for why she had to be so over medicated.  

But when she did finally get to Mountain View Care Center, 

the nurses said she should never have been on these kind of 

medications -- these narcotics.  It took three weeks before she was even 

cognizant of knowing where, or who, or that there was anything else.  

She had no recollection of the past nine months -- none at all.  So she 

must have been medicated for that whole period of time.  And as of 

today, she still refuses to take mediation because I think that was -- as a 

result of the -- the situation that she had there that she has some 

memory of that doesn't know why she won't take the medicine.  She just 

is afraid.  And I don't know.   

SUPP 0168AA 0343



 

- 79 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

There are some evil people in this world, and April Parks is a 

predator of the worst kind, preying on the people that are elderly and 

disabled, and may God -- this is -- this is not something that an attorney, 

or someone can sugarcoat and say well, oh, she tried to do the best she 

could.  Well, she got away with that for a long, long time.   

And as far as the money goes, when she took possession of 

finances and our electric bills, and she had access to all our personal 

documentation, and I had a living will, all of that stuff is all gone.  We 

have no documentation of who we are.  And when I finally got in front of 

Judge Steele in family court I asked the judge, if she has this -- this 

information, I demand to have it back.  And if she doesn't, she needs to 

replace it.  Judge Steele's response to me was simply, if she doesn't 

have it, I can't make her give it to you.  So I mean, I was not happy to 

hear that, but she intentionally, I believe, destroys information, and 

material, anything that would lead to having any requirements, or 

requests of anything for us.   

I got from being under her guardianship because I had a -- a 

psychiatrist determine that I was competent.  And then I requested to be 

my wife's guardian, and that was approved, and I was sworn in, in 

November of 2015.  And I'm still her guardian.  And we're out from 

under this dilemma, that -- the suffering and torment, but not just myself.  

I mean, we had property that we wanted to be able to pass on to our 

children, that's gone.  Everything is gone.   

I had some paintings, some artwork.  We had an appraisal by 

the state that was done some -- end of November after -- some nine 
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weeks or so after she had access to our property, and 

our -- everything -- and it -- I don't know.  The -- the appraisal said that 

we had -- my wife had $200 worth of costume jewelry.  She was a 

favorite customer of Malachi [phonetic] The Jewelers on Industrial Road, 

who is the jeweler to the stars, and has stores in all of the casinos.  She 

got at least $2,000 a year worth of jewelry from him, which he can 

document and verify, but that was gone.  That was missing.  

And there was much more than that.  I would value her 

jewelry alone, rings, necklaces, bracelets, you know, she had a diamond 

stick pin that was from her grandfather that alone was valued at 

$500 -- at $5,000, and that was -- that appraisal was done before I met 

her, and that was -- we were married in 1975.   

So, you know, but the artwork -- two things I would almost 

consider to be priceless.  We had paintings made.  We -- I brought back 

from around the world as a consultant and I traveled a great deal.  We 

had personal property that was quite valuable.  We had ceramics.  We 

had dolls.  We had wedge wood from -- from England, Hummels from 

Germany and Gerba.  There was a small fortune there in the house, and 

none of this was on our list of assets that when our appraisal was done 

by the state.  And I -- I didn't get that until very near the end.   

We're also, we had invoices three of them before we went to 

court in November of '15 -- three invoices $8,000 for her and $5,000 for 

her attorney that I got sometime a couple of months before November 

that there had been three invoices.  And then the fourth one we got the 

day that I was award -- that I was sworn in as Kathy's guardian for 
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another 8,000 and 5,000 altogether coming to $52,000.  That's all of my 

Social Security money essentially.  None of it went anywhere else, other 

than to April Parks, as far as I understand it.   

And, you know, really, people like this don't deserve to have 

any freedom.  These are the people that we should be putting in jail and 

should never see the light of day again as a free person.   

Thank you for your attention.   

THE COURT:  And thank you very much for being here, sir.   

Any questions?  

MR. GOLDSTEIN:  No questions, Your Honor.   

MS. BORDER:  No questions.   

MS. WALDO:  No questions.   

THE COURT:  Okay.  Sir, thank you very much.   

State, your next speaker. 

MR. RAMAN:  Amy Wilkening. 

THE COURT:  And, ma'am, if you could raise your right hand 

for me to be sworn.  Thank you.   

AMY WILKENING, SWORN    

THE CLERK:  Please state your full name, spelling your first 

and last name for the record.   

MS. WILKENING:  Amy Wilkening, A-M-Y W-I-L-K-E-N-I-N-G. 

THE COURT:  And, ma'am, what would you like to tell me 

today?   

MS. WILKENING:  Your Honor, I address the Court on behalf 

of my dad, Norbert Wilkening, who is deceased.  He was conscripted into 
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guardianship by April Parks and her company, a private professional 

guardian, despite the fact that my parents had advanced directives that I 

was to be their power of attorney and attorney for financial and 

healthcare decisions.   

My dad was involuntarily removed from his home and was 

placed in an assisted living facility under the guardianship of April Parks.  

The alleged need for guardianship, a nurse practitioner, and Parks 

unqualified office manager Mark Simmons assessed him and 

determined he had Alzheimer's. 

In July of 2014 I was notified by a staff member at the facility 

where Parks had placed my dad that he had fallen and been in Boulder 

City Hospital for several days.  The staff at Lake View Terrace was told by 

Parks that they would notify me.  I was not contacted by anyone at a 

private professional guardian.   

At this point, I finally found an attorney to represent me 

against Parks.  When I filed a petition for guardianship, my attorney 

found out that Parks had never filed an annual accounting or an itemized 

inventory of assets.  We were not given receipts for -- for services she 

claimed to provide and failed to -- by -- any consistent documentation.   

When Parks finally provided her accounting, the beginning 

balance was not accurate.  It was full of dubious recordkeeping, 

overbillings, double billings, questionable hourly rate fees, and services 

and supplies that she didn't provide.   

In December of 2014, my husband and I were appointed 

guardians of the person.  Staff at Lake View Terrace began requesting 
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items from that they claimed they had requested multiple times from 

Parks and her staff, but the requests were ignored.  This is when I began 

to suspect that the contents of my parent's home had not been detailed 

in an itemized inventory and in storage, as Parks had told me.   

In January 2015 guardianship of the person and the estate 

was granted to my husband and myself.  After getting full guardianship, 

a very small box of items was dropped off at my attorney's office that 

contained a few pieces of jewelry.  Per Parks that was all the "valuables" 

that were saved from my parent's home.  Everything else, including the 

rest of the jewelry, personal belongings, furniture, electronics, and family 

heirlooms had disappeared. 

Parks sold my parent's home for under value.  She failed to 

take an inventory of items in the house and then lied saying the items 

were in storage, but when I took over guardianship I found out that it 

was all gone.   

She then lied about that several times, saying that everything 

was donated.  Then everything was discarded.  Then everything was 

abandoned in the home.  Then everything was a biohazard, and so on.   

She never filed taxes on my parent's behalf.  My dad was 

owed thousands in IRS returns, which we had to hire a tax professional 

to file and retrieve for him.   

I contested Parks' fees and in October of 2015 Parks agreed 

to waive her excessive fees that had been in dispute because she had 

double billed, billed at her hourly rate --- rate -- and at the same date and 

time billed at the hour rate of another of her employees, billed 
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excessively for travel, billed for visits with my dad that never took place, 

and billed for items that were not received by my dad like food and 

clothes.  She even billed him to drop off his Christmas gift that and I 

never saw any gifts from her. 

In addition, my family was robbed of all their belongings, 

both necessary and sentimental.  Had I been notified I'd have retrieved 

all their personal belongings.   

During her deposition with my attorney, when asked about 

who secured the home, and who had access to the property, she stated it 

was an employee who no longer worked for her.  After being questioned 

by my attorney, it was revealed that this employee is her husband Gary 

Neal Taylor.   

Also, during her deposition, she said that she didn't consider 

me when she allegedly discarded the belongings of my parent's home.  I 

was deceived by April Parks and her employees, Mark Simmons, and 

Gary Neal Taylor.   

Park repeatedly bragged about being an expert guardian, her 

staff and what a wonderful job she does.  She deferred all my inquiries 

with smooth talk and excuses, yet all the while failed to provide basic 

necessities.   

She attempted to hide from me the fact that my dad was 

hospitalized after a fall, overcharged on her billing, and repeatedly lied to 

me about the whereabouts of the contents of my parent's home.  Parks 

misrepresented herself by stating she was an officer of the court and by 

telling me that the paperwork my parents already had in place giving me 
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general power of attorney and power of attorney for healthcare decisions 

would not hold up in court against a guardianship declaration from a 

professional guardian.   

She took advantage of me in a vulnerable situation by using 

scare tactics like telling me that my parents would not be reunited 

without the help of a professional guardian.  She provided false 

financials and accountings to the court and perjured herself hearing after 

hearing.  She lied when she said that I never asked for their personal 

property.  She lied when she said there was nothing salvageable in my 

parent's home.  She lied when she said that I was an absentee daughter, 

who didn't care about my parents.   

My family was scammed, degraded, and robbed.  My dad 

was never the same after he was yanked from his home, and no 

consideration was given to him for loss of rights and dignity.  The only 

constant in his life were myself and my husband.  The only thing Parks 

and her employees did was try to exploit him for their personal gains.  

She defrauded the guardianship system, my parents, and 

myself for her own benefit.  Her and her company's goal was to 

maximize profits while providing a minimal amount of effort.  Destroying 

ward's lives and stealing everything that they worked for without any 

empathy or respect for anyone.  

Although I have received professional counseling, I still 

suffer from the guilt that I cannot stop initially what happened when 

parents -- when Parks was appointed guardian.  Although I was able to 

make it right for my dad by hiring my own attorney, and contending 
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Parks in the family court, I still have anger and resentment that my 

husband and I had to go through a drawn out court battle, during which 

Parks repeatedly lied about her company's practices and tried to slander 

me personally.  I had to go through all of this just so that I could take 

care of my own father, which was his wishes all along, and I had the 

legal documentation to prove it.  

My husband and I work regular jobs.  Each day at court, or at 

an attorney's office is time away from work, and once we were granted 

guardianship, we still worked our regular job.  We would never would 

have considered compensating ourselves to visit my dad, or charge 

travel expenses, or bill him to bring him a gift.   

I have serious trust issues, and I still suffer from so much 

anxiety that I've sheltered myself from humanity because this whole 

situation was an eye opener to how ugly people can be.  I can't forget 

feeling powerless and intimidated.  I can't forget realizing the depth of 

Parks and her employee's manipulation and lies, of realizing they 

financially stole from my family, and that my parent's assets were gone.  

I still have nightmares about what happened.  I endure more than grief at 

losing my parents, because I carry the anguish of knowing they were 

exploited prior to their passing.  

The fact that is that Parks and her employees are racist 

predators, who have done anything to keep their lucrative, criminal 

enterprise operating.  And it didn't matter to any of them who they 

ruined or harmed along the way.   

I ask for the maximum sentence that can be imposed for all 
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Defendants:  April Parks, Mark Simmons, and Gary Neal Taylor.  I can 

come here and speak on behalf of my dad today, but there are many 

other victims, who have passed away, or who -- who don't have family to 

come to court and speak for them, please consider them as well.   

THE COURT:  Thank you.   

Any questions?   

MR. GOLDSTEIN:  No, Your Honor.   

MS. BORDER:  No thank you.   

MS. WALDO:  No, Your Honor. 

THE COURT:  And, ma'am, thank you very much for being 

here today.  

MS. WILKENING:  Thank you.  

THE COURT:  State, your next speaker. 

MR. RAMAN:  Elizabeth Indig. 

THE COURT:  Okay.  And, ma'am, if you could raise your 

right hand for me so you could be sworn.  Okay. 

ELIZABETH INDIG, SWORN   

THE CLERK:  Please state your full name, spelling your first 

and last name for the record. 

MS. INDIG:  Elizabeth -- oh, Elizabeth Indig, I-N-D-I-G.      

THE COURT:  Okay.  And, ma'am, what would you like to tell 

me today?   

MS. INDIG:  Hi, Your Honor.  First, of all, thank you for giving 

me the opportunity to speak to the Court today.   

My name is Elizabeth Dianna Indig, and my mother Elizabeth 
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Indig and I were some of the many victims of the Defendants:  April 

Parks, Mark Simmons, and Gary Taylor.   

The Defendants April Parks and Mark Simmons came to my 

home on June 20th of 2012.  Defendant April Parks was dressed like a 

police officer, complete with boots, and a big wide belt, and keys, and a 

baton, and she showed me a badge very quickly at first.  I -- my friend 

and I asked to see it again, and it clearly said, "Las Vegas Metro" on it.   

She demanded the keys to my mom's house and mailbox.  I 

told her it was a trust asset and I was not handing over the keys.  She 

was very threatening.  She kept saying I will see to it that you rot in 

prison forever, and I still wouldn't give her the keys.  And then she said I 

will never let you see your mother again, so I handed over the keys and 

she proceeded to steal everything in the house.  

One of the first things she did like kind of I thought to show 

me her power, was she band me from seeing my mom in the hospital.  

And the excuse given for not letting me see my mom was that I was a 

danger to my mom because I brought my mom macaroni and cheese 

from El Pollo Loco because my mom was losing a ton of weight.  She 

was begging me in Hungarian to bring her macaroni and cheese from El 

Pollo Loco, but that made me a danger to my mom, and I wasn't allowed 

to see my mom for weeks except for the times I wore disguises.   

But anyway, my mom -- well, when my mom was a little 

better, she dumped my mom into a nursing facility.  My mom was very 

angry and upset and maybe a little bit too much to handle, but certainly 

not enough to warrant what happened to her.  She kept wanting her 
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things and -- which unbeknownst to her were already gone and stolen by 

the Defendants.   

Well, anyway, to silence my mom, Parks put my 89-year-old 

mom into Desert Springs Psych Ward for almost one month, retrained 

and drugged, Your Honor.  When my mom came out of there she didn't 

even know her own name, so it was no longer a problem for the 

Defendant, April Parks, that she's asking for her home and her things.  

It was heartbreaking.  My mom's social security check for 

that month was stolen by Defendant Parks as well.  Since there was no 

nursing home charge for that month, she pocketed the social security 

check and this is why I think so many of her wards are being put into the 

Desert Springs Psych Ward, because the State is paying for that and she 

gets to keep the social security checks and the pensions and everything.  

My mom died all alone in the nursing home in the middle of 

the night without my holding her hand as I had promised her.  The 

Defendants, April Parks, Mark Simmons and Gary Taylor took a 

sledgehammer to their moral compasses.  These Defendants had evil 

intent to steal from vulnerable persons using any and all heinous acts 

necessary to achieve their goals of fattening their wallets.  I believe that 

the crimes committed by these Defendants can be classified as crimes of 

moral turpitude.   

I am haunted every single day by the look of terror on my 

mom's face as she lay dead.  She was my only family member left and I 

am devastated by how she was made to suffer at the hands of these 

ruthless and cruel Defendants for six years.  Even after Judge Steel was 
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kind enough to give them back guardianship, the damage was done.  It 

was too late.  She was already stuck in there and her mind was gone 

from the psych ward at Desert Springs.  

The only thing that keeps me going is the hope that justice 

will be served, and these Defendants are given the maximum sentence 

possible on the few crimes of the hundreds they were not -- of the few 

crimes of the hundreds they were charged with, not to mention the 

hundreds that they were not charged with, maybe thousands.  The 

Defendants sentenced my mom to a life sentence in a nursing facility 

and deserve to be incarcerated for the longest time possible and robbed 

of their lives as my mom was robbed of hers.   

Your Honor, I beg of you not to only consider the deceased 

victims but also the family members of all of the victims, like myself who 

were victimized as well and who are counting on you to bring us a bit of 

peace and closure by doling out a punishment that fits these crimes.  

And also, I really don't want to live in fear of the day Defendant, April 

Parks, and the rest of the Defendants get out and decide to take revenge 

on my exposing them and the other people who exposed them.  

Anything less than the maximum is a slap in the face to all of us 

victimized by the Defendants.   

The Defendant April Parks, was such a master of 

manipulation, that she was able to manipulate doctors, social workers, 

nurses, judges, employees at Wells Fargo.  She was able to manipulate 

Lloyd's of London either by her manipulation tactics or by paying 

kickbacks to hospital workers to refer families like mine to her.  She is 
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not sorry for her actions.  She is only sorry that she got caught.  If 

released, she will most likely victimize many others.  Please do not let 

this happen.  Any sentence less than the -- oh, I already said that, I'm 

sorry.  Okay, that's fine.  Thank you for your time and consideration, 

Your Honor.  

THE COURT:  Thank you very much.  Any questions for this 

witness?  

MR. GOLDSTEIN:  No, Your Honor.  

UNIDENTIFIED SPEAKER:  No, thank you, Your Honor.  

THE COURT:  Ma'am, thank you very much for being here 

today.  State, your next speaker?  

MR. RAMAN:  John Denton.  I'm sorry, he was here earlier.  

Barbara Neely.  

THE COURT:  And ma'am, if you can raise your right hand for 

me so we can be sworn?  Thank you very much.  

BARBARA NEELY, STATE'S WITNESS, SWORN 

THE CLERK:  Please state your full name spelling your first 

and last name for the record.  

MS. NEELY:  Barbara Ann Neely, B-A-R-B-A-R-A A-N-N N-E-E-

L-Y.  

THE COURT:  Thank you.  And ma'am, what would you like 

to tell me today?  

MS. NEELY:  Human has tried to embrace the moral principle 

known as the Golden Rule, otherwise known as the ethic of reciprocity, 

which means they believe people should have the ability to treat each 
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other as they would like to be treated themselves with tolerance, 

consideration and passion.  

It's obvious that the individual that forced their way into my 

life from September of 2014 through now, do not know the Golden Rule.  

They do not know biblical sense.  Do on to others as you would have 

them do on to you.  Today I've been given the opportunity to speak.  

Therefore, I'm speaking not only as a voice for myself, but for all.  We 

each have our own story.  I was made to think I was dysfunctional.  I was 

forced into solitude, drugged so my thoughts were skewed.  No family, 

no friends, no pet, no live possession.  And most importantly, no voice 

and no rights.   

Everything had been taken away.  I was stripped of 

everything.  As a ward of the State and court-appointed April Parks, 

why?  I did not need her.  She was not a guardian to me.  She did not 

protect me.  She did not help me.  Every time I asked questions I can 

remember going weeks and occasionally getting a telephone return call 

returned.  I can remember after going weeks for not being able to see 

without my contacts, I mean visually see without contacts and glasses.  I 

requested them.  I was told they were in storage.  When I asked for my 

computer, I was told it was in storage.  As each day passed, I felt like I 

was in a grave buried alive.   

As a ward of the State and court-appointed to April Parks as 

why?  Why was she allowed to become me?  Make all my decisions both 

in health and finances.   Why would the Court's allow someone to run 

my life?  Why was I not allowed to attend court hearings?  Why did she 
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have my new car voluntarily repossessed?  Why was my home sold and 

the purchase of my new home not followed through with?  Was the 

expectation was I was never to get out from underneath the 

guardianship?  Why was my dog abandoned and not cared for?  Why 

was I given donated clothes to wear?  Why was I put in elder care as a 

woman in her mid-50s?  Why was I not heard?  Why was my loved ones 

portrayed as negligent?  Why were my contents inventoried sold off?  

Why was I paying to be where I did not want to be nor needed to be?  

Why all this enforced solitude?  Why was I released from the 

guardianship with literally nothing?  

It does not end with the guardianship when it terminated.  

Try to explain to a stranger over the telephone that you were interested 

in renting, however, you were in a different city, you needed to be picked 

up because you have no transportation, you live in an assisted living 

home, and furthermore, you have no job, no car, no, clothes, nothing 

except one small bank account and if given a ride to the bank you could 

rent from him as you tried to recreate a life that was taken away from 

you.    

Judge Jones, now in 2019, as I continue to try to reestablish 

myself, I'm required to have two jobs to do this.  I teach full-time and I 

have a 30 hour part-time job working 11:00 p.m. to 7:00 a.m.  And it's 

another job to just try to reestablish myself when I should be thinking of 

retirement but there is no way I can.  That's a small glimpse of my 

experience.  And I would like to share my sons' impact letter.  

"Dear Judge Tierra Jones, I write you today to share the 
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impact April Parks, et al., had and continues to have on Barbara A. Neely, 

my mother and victim of their crimes.  In September 2014, I was made 

aware that my mother was hospitalized in need of care.  I volunteered 

myself but was denied as an appointed guardian as I was not a Nevada 

resident.  I was 25-years-old living in New York City.  Whether Nevada 

state law misunderstandings at the hospital or coercion and submissive 

tactics by Parks, et al., I was denied the ability to care for my mother 

because -- and told that I had no other options.  Immediately upon enter 

care with Parks, et al., the mission to sell my mother's home and deplete 

her bank accounts were under way.   

"It was communicated to me -- with me to get me to submit 

to coercion techniques to move the sale forward of her home.  I was 

made to feel powerless and any intent I made to do something other 

than the guardian's will would hurt my mother and her changes at a 

normal life.  My mom would get no new clothes, toiletries, or necessities.  

The trauma and pain that Parks, et al., created on top of all the already 

difficult situations is hard to relive.  For me, the experience has forever 

reshaped my relationship with my mother.  I felt powerless to help and 

protect her.   Parks created the conditions of isolation and no contact 

between us.  I knew they would charge exuberate sums that would come 

from my moms' accounts with everything from a phone call with a ride 

to church for her.  I truly didn't want that to happen to her.  

"I ask the Court to uphold the maximum sentence for all the 

individuals in this case.   My mother joins the Court today as a brave and 

strong woman.  While healing is an ongoing process, justice is an 
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integral part of the closure along that journey.  Please consider our story 

when you make your recommendations for punishments.  Park and all 

deserve to spend every day permissible behind bars.  They deserve to 

know the pain of isolation and powerlessness just as they have created 

for others.  I ask this in the name of justice and fairness.  Ross 

Thomason, son of Barbara Ann Neely. " 

I'd like to read a friend's letter, Pam.  "Dear Judge Tierra 

Jones, my name is Pam Schilling and I live in Arkansas, but I had been a 

friend of Barbara Ann Neely since 1996.  She was my professor in 

college and then became my work colleague at Southwest Airlines." 

THE COURT:  I'm sorry, Ms. Neely, I'm going to cut you off.  

But did she also write this letter and send this letter?  

MS. NEELY:  Yes.  

THE COURT:  And it's included in your packet, because I've 

read this letter? 

MS. NEELY:  Yes.  

THE COURT:  Okay.  

MS. NEELY:  Should I continue or not?  

THE COURT:  Yes, you can go ahead and continue.  I just 

want to make sure that it's the same letter we're referring to?  

MS. NEELY:  Yes, ma'am.  

THE COURT:  Okay.  

MS. NEELY:  "Ann shared her story with me two years ago 

when we reconnected.  She was ashamed about all the things that had 

happened to her and was afraid to share with me.  She went two years 
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not calling nor wanting to get in touch with me thinking I might not 

believe her.  After much crying and praying, I let her know that no matter 

what I would be here for her.  She began to open up more and more as 

she could talk about it.  Needless to say, I was totally deflated at her 

story of what she had been through.  I couldn't wrap my mind around it.  

She is still weary that information be known in the small towns that she 

lives in now and her reputation ruined. 

"She has only shared with a handful of people who she 

considers close to her.  I'm appalled at the things that April Parks and her 

comrades have done to my friend.  Ann has always been a hard worker 

and has worked for everything she has ever gotten.  She has always 

been the one to help others as best she can.  She's now having to work 

two jobs to make ends meet because she was left with nothing 

compared to the things that she had accumulated over her lifetime.  All 

the people responsible for the lies of her health, bleeding ulcers, the lies 

of property and overbilling the doctor's bills should be severely 

punished.  

"If they're allowed to not pay their penalty in jail, they should 

be made to work and give back the monies that they took from the 

people the defiled.  They should be made to pay for the pain and 

suffering that my friend, Ann, and others have suffered at their hand.  

"This is really scary that people like them got away with so 

much before they were caught.  I am so proud of Ann that she has come 

a long ways from the time they had taken from her.  She's a full-time 

schoolteacher by day and works at least 30 hours a week as a condo 
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manager at night.  She should be able to enjoy some of her time as she 

will be soon close to retirement for school, but probably not as she will 

continue to build her life back that they took from her. 

"I pray April Parks and all the other individuals involved 

should get their just punishment from the law and I pray the Court's in 

Nevada punish them to the fullest extent.  Thank you, Pam Schilling." 

And I have one last I would like to read, but I do have others, 

but I'd ask to just read one more.  

THE COURT:  Okay.  

MS. NEELY:  Another friend's letter, Nick.  "Dear Honorable 

Judge Tierra Jones, I've had the pleasure of knowing Barbara Ann Neely 

Ann for 24 years.  Ann has been there for me through my life's ups and 

downs.  To say that I felt powerless throughout the time the Defendant's 

controlled Ann's life is an understatement.  I was not able to be there for 

her as she has always been there for me.  

"My calls to April parks requesting information were 

repeatedly ignored.  The Defendants' unconscionable acts that have Ann 

scared are beyond repair in the worst and most fertile times in her life 

instead of being cared for.  She was abused by the Defendants.  April 

Parks intentionally disregarded her duty to protect Ann by ignoring a 

case worker report that Ann had requested information as to how she 

could be released from the guardianship.  April ignored this request for 

30 days.  April was awarded the State for 150 -- Ann was a ward of the 

State for 115 days at such dis-request for 30 days ignored.  Ann was a 

ward for the State, a total of 115.  As such, more than 1/4th of the time 
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Ann was forced into having her rights taken away.  It could have been 

eliminated had April acted on her duty to protect Ann.  

"In addition to the emotional impact, the financial impacts of 

the Defendant's actions have devastated Ann.  Her life savings had been 

depleted.  Ann's jewelry and other items that she collected throughout 

her life have not been found to this day.  These are the same valuables 

that the Defendants were hired to protect.  In addition, the fees charged 

by the attorney April hired to sell Ann's home was beyond unreasonable.  

The sale of Ann's home was not in her best interest, but the Defendant 

saw it's another scheme profit from.  These are just a few examples.  

"The Defendants' crimes have affected Ann ways too 

numerous to count.  I'm asking Your Honorable Judge Tierra Jones that 

the Court sentence the Defendants to the maximum sentence allowed by 

law.  I pray the Defendants never have an opportunity to destroy another 

person's life.  Respectfully, Dick Engle." 

So lastly, Judge Jones, I thank God on a daily basis I had the 

mental capacity to fight my way out.  I'm here today while others are not.  

I ask today that the maximum allow both punishment by law be imposed 

on each of these individuals known to their chosen actions.  Not to 

mention the known actions.  I too, ask that the Court continue to 

investigate guardianship regulations.  Overall, I feel the system failed 

each of us.  We were not protected.  We were the victims.  Thank you.  

THE COURT:  Thank you, very much.  Does anybody -- do 

you have any questions?  

MR. GOLDSTEIN:  No questions.  
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UNIDENTIFIED SPEAKER:  No thank you.  

THE COURT:  And ma'am, thank you very much for being 

here today.  State, your next victim?  

MR. RAMAN:  Scott Belshe.  

THE COURT:  Okay.   Okay, sir, if you'd come forward.  

SCOTT BELSHE, SWORN 

THE CLERK:  Please state your full name spelling your first 

and last name for the record.  

MR. BELSHE:  William Scott Belshe, W-I-L-L-I-A-M B-E-L-S-H-

E.  

THE COURT:  Thank you, sir.  And sir, what would you like to 

tell me today?  

MR. BELSHE:  Well, Judge, I'm here as a witness.  My father 

and mother-in-law was kidnapped by these Defendants, taken out of 

their home and not even put a note on their door until taken over a 

holiday weekend.  Which subsequently on the fourth day there was a 

court hearing, which nobody is notified about.  Well, the deliberate 

intentions that these Defendants did and the stifling that I've watched 

them do to Adolfo Gonzalez, people that were -- I don't even see them on 

this board, but there were at least eight other at Lakeview when we 

finally did recover my in-laws that were just grabbing my wife and I by 

the arms pleadings us for help.   

And as days gone on, and we seen their actions, because we 

couldn't believe what we had stumbled into, this woman would stand 

over these people and just look at them.  It was terrible.  They're fighting 
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for their lives.  They're telling us not to take the medication, not to have 

our in-laws take the medications.  Everything we could do to stay with 

our in-laws 8 to 10 hours a day for the first week or so just so they could 

recoup because they were in the fetus position when we found them.   

They don't have any of the things that they had.  If it wasn't for us, they 

wouldn’t even let them show up in court.  We demanded that.  And when 

the cahoots -- I don't know why there's a lot of other Defendants over 

here.  It's unfortunate.  We're very pleased to see that we do have 

somebody over here.  

And the deliberate intention, the intentional harm that she 

would put on people, not to mention people -- their pets.  Adolfo had five 

pets and the new Yoker they had mentioned that he was returned and 

reunited with his dogs, no.  He got a couple other dogs when he finally 

got home.  But to the day that he died, Blacky, we got really close with 

him.  He was really tight with this dog.  And I got pets.  Come on, nobody 

does anything like that.   

And there's no remorse that I see or have in the five years 

that we worked with these people.  It was walking on eggshells just to 

get around.  It took my wife over two years to fight this to get her 

appearance.  Why?  We should up in court.  Why would it take any time 

at all?  It's a no brainer.  Family first.   

So, the maximum sentence is not enough as far as I'm 

concerned.  I would appreciate that you would at least consider that and 

please allow that -- us to have a little bit of peace of mind that this 

women and her crew and rows and rows of every other, because I've 
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mentioned her and a few other names of people that have testified and 

were in cahoots with the guys, which should be in jail with them.  So, 

other than that, these guys get out.  They already have a crew already 

assembled.  Let's please stop this.  This has got to stop.  And even with 

this sentencing, it's just not enough.   

Nothing can bring back what the damage that this woman 

has done and her family.  And her and Mark Simmons, the way they 

would stand over the people and tell them you're not going to see your 

family today or you're going to be trespassing or we're going to sue you 

for being a vexatious litigant and being supported by the courts.  It's just 

unheard of.  

So, at least we can count on -- we're very grateful for our 

attorney general or the district attorney and the work that they have 

done, and we trust that the Court is going to help us.  Thank you very 

much.  

THE COURT:  Thank you, sir.  Thank you for being here.  

MR. GOLDSTEIN:  No questions.  

UNIDENTIFIED SPEAKER:  Nothing.  

THE COURT:  State, your next speaker?  

UNIDENTIFIED SPEAKER:  Julie Belshe.  

THE COURT:  Okay, Ms. Belshe.   And ma'am, if you could 

raise your right hand to be sworn.  Thank you.   

JULIE BELSHE, SWORN 

THE CLERK:  Please state your full name spelling your first 

and last name for the record.  
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MS. BELSHE:  My first name is Julie, J-U-L-I-E, Lynne, L-Y-N-

N-E, Belshe, B-E-L-S-H-E.  

THE COURT:  Thank you very much, ma'am.  And ma'am, 

what would you like to tell me today?  

MS. BELSHE:  Well first, thank you, Your Honor, for allowing 

me to speak.  I first would like to read something that my mom would 

like to say.  She was one of April Park's wards.  She's an elderly woman 

and she now has terminal cancer, so she's not able to be here today.   

THE COURT:  Okay.  

MS. BELSHE:  "Dear Judge Jones, I speak for not only myself 

and family, but for the hundreds of wards that this Defendant and 

Defendants caused a great deal of harm to their wards, even death.  This 

isn't caring or compassionate human being.  All she cared about is me, 

myself, and I.  The Defendant took great pleasure in controlling my life 

and my husband's making us feel like prisoners with no rights.  The 

Defendant's only goal was greed.  Nothing would stop this Defendant 

from bullying the elderly and their families around with a smirk on her 

face like she actually got off on it.  

"This Defendant truly is a devil in disguise.  I pray that this 

Defendant and Defendants are never set free and live just how they 

treated their elderly, like second class citizens, prisoners, Nazi 

concentration camp victims.  It is my pleasure to see the Defendant who 

stole my life and my husband's and my daughter's and our family's life 

rot and hurt in front of everyone.  This is a selfish and inhumane person.  

This Defendant stole my life, my husband's life and my beautiful 
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daughter and family's life for years.  Nobody should have the right to 

treat another human being so inhumanely, including their animals that 

were euthanized. 

"This Defendant took not only my memories from my home, 

my money, but almost succeeded in killing me.  I was a 180 pounds and 

wheelchair bound, blood clots, in and out of the hospital, over medicated 

to the point of not being able to move all due to the Defendant, April 

Parks, and doctors that were making my mom sicker.  I spent quite a bit 

of time in the hospital and I was close to dying several times.  I had 

many friends that were the Defendants' wards at Lakeview Assisted 

Living Facility that have lost their lives.  And they are here to tell you, 

Your Honor, how horrendous all of her treatment was.   

"Under the Defendant's supposed fraudulent guardianship, I 

can never get back these years.  But thanks for my daughter Julie 

fighting for me and my husband's rights being restored we are now 

living, and we are able to create new memories with our family.  People 

that hurt other people for their own monetary gain should be in prison 

for the rest of their lives.  Please, Your Honor, I pray for the maximum 

sentence for all of the Defendants, but especially for the main Defendant, 

April Parks.  Let her die behind bars with no rights like she let hundreds 

of people die without their life, liberties, or their ability to pursue 

happiness.  Shame on this Defendant, April Parks, and Defendants for 

taking a life, robbing so many innocent elderly people and families from 

living a good life.   

"There are really so many experiences that have lead me to 
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this point of knowing if this Defendant is let out she will harm innocent 

people again.  Thank you, Your Honor, for allowing me a most horrifying 

experience of my life."  And this is from my mom, Rennie North.  

The second one is from my son.  My youngest son who was 

15 at the time that this happened and disrupted our entire family.  "Ever 

since I've been a kid, my mom and dad made it clear that family is first.  

This all started with some very bad people that do not care if they kill 

others.  My grandparents used to come to my football games when I was 

a kid.  I used to love visiting my grandparent's house all the time then 

out of nowhere they were gone.  One thing that really bothers me is how 

smart these Defendants think they are.   They're very sick people. 

"I don't want to get into everything, but this is crazy.  They 

completed destroyed my family for a couple years.  They stole life from 

my family.  It's just so great my family is so strong.  They can do 

whatever they want but at the end of the day there's a God and there's 

angels and they're watching over us.  I have overcome this tragic course 

of events because of my parents.  Now it's time for redemption.  It's not 

okay for the Defendant to ruin people's lives and get away with it. How 

many storage units did this Defendant really have?  After the police 

found 27 urns in one storage unit of people's loved ones.   

"I met a man named Harold Lockwood who is one of the 

Defendants' wards.  He used to live Carmel, California and he was the 

board with Clint Eastwood.  Harold Lockwood moved out to Las Vegas, 

Nevada as a chiropractor.  He moved out here to retire and he was taken 

by April Parks, the Defendant.  He was telling me how all he wanted was 
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to golf.  This is an act of torture.  My grandparents were put forcibly into 

an assisted living facility and came out transformed like they had been in 

a Nazi Hitler camp.  My grandparents looked like they had been stripped 

of life.  The worst part is they involved my mom and dad.  No one has 

the right to destroy someone's family, their loved ones.  This doesn't 

make sense.   

"The Defendant, April Parks, and anyone involved 

intentionally were destroying my families' lives and many other families' 

lives.  This again, doesn't make any sense.  To take someone's family 

member is an act of torture.  

I went to my grandparent's home with my parents and the 

Defendant locked up their home without giving my mom notice of 

removing them from their home.  Why would they throw all of my 

grandparent's personal belongings away?  For example, their 60-year-

old wedding album.  My deceased Uncle Randy's art portfolio and 

personal drawings.  All of our family memorabilia was left in Hefty trash 

bags on the sidewalk.  

"Thank God my parents got there in time before it was gone 

forever.  Anything worth value is gone from my grandparents.  My 

family's lives were stolen in a way.  All of our relative's belongings were 

taken that were supposed to be enjoyed with our family.  The only way 

for this Defendant any anyone involved to give our family any sort of 

justice would be for them to all serve the maximum amount of time 

behind bars.  Thank you, Your Honor, and please know that your 

decision means a tremendous amount to my family and to many families 
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and to all the other victims that have been impacted by this tragedy.   

"An act of crime, hate, human cruelty, there is nothing worse 

than taking one's family member and isolating them.  They're all family 

members.  My mom and dad went to see my grandparents at the 

assisted living facility and the Defendant then called the police and the 

police wouldn't let my parents see my grandparents.  The Defendant 

went on to tell my mom that she has the police and the fire department 

by her side.  My mom still fought every way she could, which meant my 

mom dedicated her life to get her parent's life -- to get her parent's out of 

the Defendant's reach.  

"My grandmother gained over 70 pounds over 22 months 

under the care of the Defendant.  My grandmother told me they would 

force her to take these medications and she couldn't move at all.  I'm 20-

years-old and this has hurt and impacted my families' lives 

tremendously.  The only justice is for these Defendants to get the 

maximum sentence and everyone involved needs to put behind bars for 

a very long time before they hurt more innocent people.  Let's define 

cruelty as acts that cause intentional suffering, destruction or damage to 

be for the benefit of aid."  And that was by my son, Aaron Belshe.  

The last five years have been a true test from God.  In 2013 

on Labor Day weekend my parents were illegally kidnapped from their 

home in all false pretenses.  I was never notified by the Defendant, April 

Parks, and this was declared an emergency temporary guardianship, but 

she waited two weeks until appearing at my parent's front door stating 

that she was an officer of the court.  She gave them three options to 
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forcibly remove my parents from their home.   

I spoke with my mom the day before she had to leave her 

home for the rest of her life, and we had plans to visit just like every 

other day or every year before the kids would go to school we'd go out 

to dinner with our family and my parents would give them a check for 

clothes and we would wish them well for school.  I phoned their home 

and the cell phone there were signs on August 30, 2013, and nobody 

answered.  I immediately drove out to their home and nobody was there.  

The newspaper was lying on the doormat.  That was my dad's thing, the 

first thing he did in the morning was he went to the bathroom and he got 

his newspaper.  So, that was a sign -- the first sign I had that entered me 

into this horrifying existence.   

My dad -- my parents were at their own home minding their 

own business when they were taken from their life and never to be 

returned to what they once called their home.  How in the world can this 

Defendant, April Parks, have ever thought she possessed such a power 

to kidnap my parents or anybody else?   

THE COURT:  Ma'am, I'm sorry.  I just have to ask that you 

direct your comments towards me.  

MS. BELSHE:  I will.  I'm sorry, Your Honor.  A guardian is 

supposed to protect and preserve a human being that is incapacitated.  

This Defendant did the exact opposite for her own personal gain.  I met 

plenty of the Defendants' ward who pleaded with me to help them.  Each 

and every time I went to visit my parents at the assisted living facility, 

the Defendants' wards were so scared to talk.  And one could tell they 
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were being controlled and it was like they were like slaves, like they were 

so fearful.  Maria Long, Marlene Homer, they were creeping around in 

the assisted living facility.  They were so fearful of this Defendant.   

Adolfo Gonzalez, who is no longer here, he was so fearful.  

When he finally got out of guardianship I went to have lunch with him 

over at his home.  We came out on the driveway and he said, you know, 

I'm so glad I could see you on the other side.  You know, we survived 

this.  He since has passed, and his caretaker has since passed.   

It was so overwhelming to experience and watch this 

Defendant bark orders to her wards and treat them so inhumanely.  I 

couldn't wrap my mind around the evilness of her soul.  I've never 

experienced such a cold hearted person in my life.  I've always believed 

that every human being deserves a chance and that we all have good in 

us.  After meeting the Defendant, April Parks, Marks Simmons, Gary Neal 

Taylor, I truly started questioning all my beliefs and I realized some 

people are just evil to the core and they don't have compassion, love in 

their hearts, or any warmth in their soul.   

The Defendant attempted to terminate my parent's lives and 

destroy my family.  The Defendant walked around as if she was a mini 

God toying with people and their families as she laughed while I cried.  I 

will never forget the ugliness of this soul.  Standing next to her makes 

me shake.  There is truly something wrong with a human being when 

they lack empathy or compassion.  There's a term.  It's called sociopathic 

behavior.  I dedicated my life to free my parents from the Defendants' 

clutches and to make sure that she and her partners can't hurt another 

SUPP 0198AA 0373



 

- 109 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

innocent soul.  I now am dedicated to working around the world to help 

people in similar situations that have lost all of their human rights to 

another person.   

This has been the hardest experience that any family could 

ever go through in their life.  It's like waking up and knowing that your 

family members are slowly being tortured.  There is nothing you can do 

to help them.  I surely wasn't about to give up that easy.  During that 

time so that you can understand the emotional toll it takes on all of our 

families, and the families that suffer, they get sick with serious illnesses 

and they're seeing psychiatrist.  They are getting no justice.  So, this 

consumes not only the ward but their family down to the children, down 

to the grandchildren, grandchildren that are 3 or 4-years-old know this 

Defendant's name and what is going on.  

After all to see people day in and day out begging to be 

released from this Defendant and only wanting their basic human rights, 

it was very distressing.  I would sit and bring cookies and each lunch 

with the wards while giving them hope to get through the day.  The 

Defendant made the wards feel like prisoners that had no rights while 

she made an extravagant life for her family.  How in the world can 

anybody look at their self in the mirror every day and be okay with 

harming another human being for their own financial gain is beyond me.   

I've truly come to realize that some people just don't care, and I believe 

the Defendant, April Parks, is definitely not capable of caring for another 

human being.  

For 22 months it took me to free my parents who were left 
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with basically nothing but their souls, which is more than most of the 

Defendants' wards were left with.  I could go on and on but it's not 

necessary.  I carried out in defending my parents pro per se but not one 

attorney would take this case or wanted anything to do with it or the 

family court.  This amazed me that nobody wanted to help me get my 

parents out of this Defendant, April Park's clutches.  So I continued on 

for 22 months and they were finally set free with their rights restored.   

I continually wondered how nobody would want to get 

involved and now I know why, it's a form of human trafficking.  For the 

nation and the monies to break for one attorney to want to get involved 

in stopping the cruel and inhuman way of treating our elderly, disabled, 

and children, I do believe that helped to shine a light on the corruption.  

But I also know that the elderly, disabled, and children continue to be 

trafficked and used for monetary purposes.    

Even with that being said, for the Defendant to knowingly 

participate in hurting human beings without any remorse proves that she 

is a sociopath and has manipulated all of the people around her.  This 

proves how dangerous she is to our society and how nobody can stand 

in her way if she is ever freed into our society again.  

It could easily be one of your family members or friends if 

these Defendants are freed ever.  The years that the Defendant has taken 

from not only my family but from so many families and the scarring of 

the souls is forever.  How well we heal on a daily basis, some people will 

never be that fortunate to have that opportunity to go public because of 

the bullying and defamation and the simple fact that they're not here 
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because of what has taken place from these Defendants.   

This Defendant was taught illegal criminal game to make 

money off hurting people and taking over their person and estate.  I'm 

deeply hurt to this date when writing this and sharing this to the public.  

My one and only hope is that the public is made aware of what has been 

a tragic and out of control business called legal guardianship.   I really 

have nothing to say to these Defendants as they have no souls and no 

capacity to allow this in.  These Defendants aren’t smart at all, but are 

very sick.  And I pray are put behind bars for life, so they don't ever have 

a chance to manipulate and hurt a single soul for as long as they live.    

The choice is up to Your Honor, and I could go on and on 

about how precious families are and family lives.  Today, I trust you, 

Your Honor, that you will give the Defendant and Defendants the 

maximum sentence.  I thank you in advance for allowing me to speak my 

mind and God bless all of the wards in the world that have no voice, 

have died under guardianships and families are deeply suffering.  I will 

go on for the rest of my life and educate people in how to prevent being 

put under guardianships and have their life, liberty, and pursuit of 

happiness stripped away from them.  Thank you, Your Honor.  

THE COURT:  Thank you.  Any questions?  

MR. GOLDSTEIN:  No, questions, Your Honor.  

UNIDENTIFIED SPEAKER:  Nothing.  

THE COURT:  Okay.  And ma'am, thank you very much for 

being here today.  State, your next speaker?  

MR. RAMAN:  Your Honor, before we call Mr. North, can I 

SUPP 0201AA 0376



 

- 112 - 

 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

just scan the courtroom one more time for Mr. Denton, John Denton.  I 

thought he had checked in.  In that case, we're going to call Rudy North.  

THE COURT:  Okay, Mr. North.  And, sir, if you could raise 

your right hand for me so you can be sworn?  

MR. NORTH:  I can stand.  

THE COURT:  Okay.  Can you raise your right hand so we can 

swear you in?  

MR. NORTH:  I'm sorry.  

THE COURT:  It's okay.  

MR. NORTH:  I don't hear very well either.  

THE COURT:  It's okay.  

RUDY NORTH, SWORN 

THE CLERK:  Please state your full name spelling your first 

and last name for the record.  

MR. NORTH:  Rudy North, R-U-D-Y N-O-R-T-H.  

THE COURT:  Okay.  And sir, what would you like to tell me 

today?  

MR. NORTH:  I'm happy to see you again.  I saw you before.  

May I call you, Judge?  

THE COURT:  Yes, please.  

MR. NORTH:  I listened as best I could to what went on with 

this lady.  The Defendant has been at this craft for over 12 years.  That 

means that a lot of people have passed.  That means that millions and 

millions of dollars of assets have been taken.  That means that the only 

thing I can think of when I get into things of this latitude is I feel that 
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somehow this is biblical.  And when I say biblical, I'm talking about 

you're looking at Lilith [phonetic], Adam's first wife.  Not Adam and Eve, 

but Adam and Lilith.  And she's of the old Bible and she's the one that 

was stealing babies.  She stole the elderly babies is who she stole.   

I listened to a gentlemen talk about, how he trusted.  Adam 

trusted also.  But God fixed it and that's why we're here today.  I would 

rather not be here today.  I would rather be home watching my favorite 

programs or reading a good book.  But thank you for inviting me.  I really 

appreciate that.   

God banished Lilith.  He didn't say here's 10 years in prison 

or here's 5 years over here.  He banished her forever.  This lady should 

be banished.  That's how serious her crimes are.  The crimes are 

heinous.  There's no need for me to amplify what she's done.  She stole 

millions of dollars.  She accelerated the death of people.  Is that a blue 

collar, a white collar crime?  What is that?  What collar is that?  I have no 

idea.  When Gandhi said that if you have a strong heart you can forgive.  

My heart is not that strong.  I can't forgive her.  This is again, this is 

Lilith.   

I once questioned her, the Defendant, about how she felt 

about these deaths that she's accelerated.  And you know what her 

answer was?  You're born with an expiration date.  How dare she say 

such a thing.  I go to the market and if there's an expiration date on the 

food at all -- but humans are not born with an expiration date, but that 

makes everything okay for her.  

Further to that point, she talks about siding with different 
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ways of living at all.  No doubt about it in my way of looking at her, she 

says one thing to me, she really believes in the dark parallel sides that 

some of us believe in, narcissism, psycho and Machiavellianism.  I 

remember talking to one of the people who lost his wife and he said to 

me in my dreams, and by the way, I met him and two weeks later he was 

dead.  This was in an assisted living home.  He says, in my dreams, you 

know what bothers me, Rudy, he says I lost my wife of 50 years, but I see 

her nude in the naked.  He says that's the way she was buried.  That's 

beyond me.  And he said that he was a man of some means and all.  

Obviously he had enough money to buy clothes.  

So, I say the same thing to the people here today.  If you 

dream tonight, see if you can live with that, where your mother or your 

father or your brother or your sister or your child is buried in the nude or 

in the naked.  See if you can live with that.  I can't live with it.  I won't live 

with it.  And by the way, my wife has lymphoma.  She has number four, 

so she's having a problem.  

I say this to you, to wrap it up.  This is completely Hitlerian 

[sic].  This is Hitler.  That is Hitler.  That is Hitler.  And there is Hitler who 

talks about --  

THE COURT:  And sir, can you just direct your comments 

towards me?  You're not allowed to address them.  You can only address 

me.  

MR. NORTH:  Sorry, forgive me for that.  

THE COURT:  That's okay.  

MR. NORTH:  The decorum of the Court is important to me.  
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Please understand that. That is Hitler.  He is Hitler. He talks -- her 

husband talks about two years he hasn't seen his children and this and 

that.  I remember him telling people not to worry about life and all that 

type of stuff just like she did.  She's completely brain washed him so he 

can say exactly the same.  And Mark is the same way, they're all the 

same.  This is a racket.  She was the head of the racket.  She goes and 

she asks you for leniency.  Don't give her leniency.  Banish her from 

what we live in every day that we live.  She does not have the right to be 

here.   

And I'll close with this, it was very simple during the World 

War II when the Jews were in their terrible death beds.   They asked, 

where is God?  Where is God?  Where is God?  And that wasn't the 

problem.  It was where is man?  Where is man?  I ask you to be that man 

if I may.  Thank you.  

THE COURT:  Thank you, sir.  Any questions?  

MR. GOLDSTEIN:  No, Your Honor.  

THE COURT:  Okay, sir.  Thank you very much for being here 

today.  State?  

MR. RAMAN:  I believe that's our final victim speakers.  

THE COURT:  Okay.   Okay, so we've heard from all the victim 

speakers.  Well, first and foremost, one of the first things I wants to say is 

after hearing everything that I've heard here today, I mean I really wish 

that there was something that the Court could absolutely do 100 percent 

right the wrongs that have happened here as well as eliminate the 

suffering that has been incurred by so many people.  And it's a very 
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unfortunate situation because no matter what happens here today, we 

are not going to eliminate the suffering that has happened or the wrongs 

that have been done to so many people.  I mean, there are just so many 

lives that have been affected by what has happened here today.  And not 

-- I'm saying what happened here today, but what I've heard about 

today, these are acts that have occurred over several years and families 

that have been involved in this for several years.  

The first thing is, State, in regards to the restitution.  I know 

that there are some of these victims who might have estates who have 

been deceased, so would you prefer that the restitution be ordered by 

the victim number in the PSI or by the names that are listed in the 

indictment? 

MR. RAMAN:  Traditionally, I would ask for the names.  

THE COURT:  Okay.  

MR. RAMAN:  However, the PSI has not aided the Court in 

that endeavor.  

THE COURT:  Well, the PSI goes exactly in order as you do 

on your documents, but I just didn't know because some people may 

have estates, or some people may have had things that have occurred.  

Even since the filing of this indictment or prior to that, so whichever you 

would prefer to make sure that any money that is paid will be returned to 

the proper entity.  

MR. RAMAN:  We would prefer the names, Judge.  

THE COURT:  Okay.  All right.  So, we're going to take the 

sentencings in the order of who is the least culpable in all these acts.  So, 
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Mr. Neal, we are going to start with you. If you could please stand.   

SENTENCING 

THE COURT:  Mr. Neal, in accordance with the law of the 

State of Nevada, you're going to be adjudicated guilty of exploitation of 

an older or -- exploitation of an older vulnerable person.  In accordance 

with the laws of State of Nevada, you're going to be sentenced to a $25 

administrative assessment fee, $150 DNA testing fee, a $3 DNA 

assessment fee, $2,281.90 in extradition.  And you are going to be 

ordered to pay restitution as follows.  And madam clerk, the restitution 

will be the same for all Defendants.  

You will be ordered to pay $3,820.14 to Clyde Bownan.  You 

will be ordered to pay $5,134.40 to Delmond Foster.  You will be ordered 

to pay $6,346.30 to Delores Smith.  You will be ordered to pay $4,528 to 

Harold Lockwood.  You will be ordered to pay $6,032.50 to James Poya.  

You will be ordered to pay $4,766.37 to Janice Mitchell.  You will be 

ordered to pay a $5,766.75 to Juanita Graham.  You will be ordered to 

pay $11,582. 40 to Marlene Homer.   $2,705.39 to Mary Vitek.  $4,533.20 

to Norbert Wilkening.   

You'll be ordered to pay $167,204.49 to Dorothy Trumbich.  

$1,413.60 to Adolfo Gonzalez.  $3,804.49 Carolyn Rickenbaugh.  $2,830.50 

to Gloria Schneringer.  $2,622.62 to Kenneth Edwards.  $5,806.97 to Roy 

Franklin.  $6,262.48 to Marilyn Scholl.  $10,708.45 to Mare Long.  

$2,074.80 to Rennie North.  $5,563.60 to Patricia Smoak.  $2,016.30 to 

Rudy North.  $13,180.67 to Ruth Braslow.  $4,183.08 to Walter Wright.  

$9,470.80 to William Brady.  $4,870.61 to William Flewellen.  $3,699.28 to 
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Yoshiko Kindaichi.   

$15,068.18 to Normal Weinstock.  $6,920 to Maria Cooper.  

$4,290 to Kenneth Cristopherson.  $5,396.40 to Joseph Massa.  $2,497.20 

to Blanca Ginorio.  $1,049.70 to Daniel Currie.  $4,301.20 to Rita Lamppa.  

$895 to Barbara Neely.  $3,819.60 to Audrey Webber.  $32,006.72 to 

Baxter Burns.  $3,445.26 to Linda Phillips.  $4,807.61 to William 

Flewellen.  And $25,278.57 to Mary Wood and/or John and Sally Den.  

That is a grand total of $559,205.32.  And that will be paid jointly and 

severely with your co-defendants, April Parks and Mark Simmons.    

And I mean I have to say the things that I've heard here today 

are just absolutely horrendous, the things that have happened to these 

people.  The things that were taken from these people in regards to their 

personal information and things that can never be returned.  If each and 

every one of you paid them this half a million dollars that's owed to 

them, they still can't get their family heirlooms back.   They still can't get 

the art projects that were done by family members who are now 

deceased.  They still will never be able to overcome opening up a 

storage unit and seeing that in a storage unit.  It is just absolutely 

horrendous. And to hear from the people who actually are able to be 

here today who actually went through this is just absolutely devastating 

to hear what these people have actually had to survive.   

And taking everything into account, Mr. Taylor, I'm going to 

follow the negotiation you made with the State and you will be 

sentenced to 24 to 60 months in the Nevada Department of Corrections, 

and you have 668 days credit for time served.   
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MR. RAMAN:  Thank you, Your Honor.  

THE COURT:  Thank you.   Mr. Simmons, in case C321808, 

Mr. Simmons, everything I've previously said also applies to you.  I 

mean, it is just shocking to me that these things occurred and that they 

occurred over such an extensive period of time.  And earlier today when 

your attorney was speaking, she said, common sense should have kicked 

in.  And I think she's absolutely correct about that and that did not 

happen in this case.  

So, regardless of what you're claiming to have known or 

what you're claiming to have not have known, at no point did your 

common sense kick in and let you know that this just was not okay.  It 

was not okay for these people to be taken away from their families and 

not allowed to see their families.  It's not okay.  Somebody actually 

referenced seeing you present at some of these assisted living facilities 

where these people are being threatened and where these people are 

not allowed to interact with their families and do any of the normal 

things that are just considered being part of a normal life and that's just 

not normal.  And it doesn't take any sort of caregiver or any sort of 

certification for any of us to know that's not normal and that's not 

acceptable.  

In accordance with the laws of the State of Nevada, you're 

going to be adjudicated of guilty of Count I, exploitation of an older 

vulnerable person; Count II, theft; and Count III, perjury.  In addition to 

the $25 administrative assessment fee, the $150 DNA testing fee, and the 

$3 DNA assessment fee, you are ordered to pay restitution as I 
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previously stated to be ordered jointly and severely with your co-

defendants, April Parks and Gary Neal Taylor.   

On Count I, you're going to be sentenced to 48 to 120 months 

in the Nevada Department of Corrections.  On Count II, you'll be 

sentenced to 36 to 96 months in the Nevada Department of Corrections.  

Count II will run consecutive to Count I.  On Count III, you will sentenced 

to 12 to 48 months in the Nevada Department of Corrections, and that 

will run concurrent to Count II for an aggregate sentence of 84 to 216 

months in the Nevada Department of Corrections and you have 668 days 

credit for time served.   

In regards to your other case on C329886, you're going to be 

adjudicated guilty on Count I, exploitation of an older vulnerable person.  

In addition to the $25 administrative assessment fee, I just ordered your 

DNA in the other case, so it's waived in this case.  The $3 DNA testing 

fee, you're going to be ordered to pay $1,719.50 in extradition costs.  The 

restitution will be as previously stated in the other case, but the 

restitution will be concurrent between the cases.  You'll be sentenced to 

48 to 120 months in the Nevada Department of Corrections.  And you 

have 325 days credit for time served.  With this case and that case will 

run concurrent to C321808.  

MS. BORDER:  And I apologize if I missed it.  Towards that 

first case he has that 668 days?  

THE COURT:  Yes.  You guys told me his credit was 668. 

MS. BORDER:  Thank you.  

THE COURT:  But on the second case his credit is 325; is that 
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correct?  

MR. RAMAN:  Yes, Your Honor. 

MS. BORDER:  That is, Judge.  

MR. WESTMEYER:  Yes. 

THE COURT:  Okay.  Thank you.  Okay, Ms. Parks.   

Ms. Parks, I have to say there is no one in this room who is 

more culpable than you.   And the things that I have heard today that you 

did to these people is just absolutely shocking that one can continue to 

go about their life and engage in these activities and watch these people 

suffer.  And you said when you spoke, that you never intended to bring 

any harm to anyone.  I cannot fathom how you think that the actions that 

occurred at the hands of you did not intend to bring any harm to anyone.   

These people that have Scotch tapped their shoes together, 

these people that are being charged for getting Christmas gifts, these 

people that don't have food to eat, how is that not bringing harm to 

them.  And to hear from the people who actually are able to be present 

today is just absolutely shocking to me that you continued in this 

behavior.  And you went to court and these documents were filed and at 

no point did anything occur to you until this investigation happened that 

this is absolutely not appropriate.  The actions that you took in this case 

are just downright offensive.  I have no idea how parole and probation 

only thinks that you deserve 64 months on the bottom, because that is 

absolutely not accurate and that is absolutely what is not about to 

happen today.  

In accordance with the laws of the State of Nevada, you're 
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going to be adjudicated guilty on Count I, exploitation of an older 

vulnerable person.  And I'm sorry, this is case C321808.   Count II, 

exploitation of an older vulnerable person; Count III, theft; Count IV, 

theft; and Count V, perjury.  In addition to the $25 administrative 

assessment fee, the $150 DNA testing fee, and the $3 DNA assessment 

fee, you are ordered to pay restitution in the amount that I previously 

ordered.  That will be jointly and severely with your co-defendants, Mark 

Simmons and Gary Neal Taylor.   

On Count I, you're going to be sentenced to 72 to 180 months 

in the Nevada Department of Corrections.  On Count II, you will be 

sentenced to 72 to 180 months in the Nevada Department of Corrections.  

Count II will run consecutive to Count I.  On Count III, you'll be sentenced 

to 24 to 60 months in the Nevada Department of Corrections.  That will 

run consecutive to Count II.  On Count IV, you will be sentenced to 24 to 

60 months in the Nevada Department of Corrections.  That will run 

consecutive to Count III.  Count V, you will be sentenced to 19 to 48 

months in the Nevada Department of Corrections and that will run 

concurrent to Count III for an aggregate sentence of 192 to 480 months in 

the Nevada Department of Corrections.  You have 668 days credit for 

time served towards that sentence.  

In regards to case C329886, you will be adjudicated guilty of 

exploitation of an older vulnerable person.  In addition to the $25 

administrative assessment fee, I ordered your DNA in the other case, so 

it'll be waived in this case.  The $3 DNA assessment fee, you will be 

ordered to pay $2,281.90 in extradition costs with the Attorney General's 
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Office.  I ordered the restitution in the other case, so it will be concurrent 

in this case, and you will be sentenced to 72 to 180 months in the 

Nevada Department of Corrections.  That will run concurrent to C321808 

and you have 325 days credit for time served toward that sentence.  

Thank you.  

[Proceedings adjourned at 12:47 p.m.] 
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